
1 

 

Protokół Nr XLVII/2024 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

przeprowadzonej 

w dniu 27 marca 2024 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XLVII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

z Członkami Zarządu Powiatu oraz Pracownikami Starostwa, powitał Kierowników 

powiatowych służb, inspekcji i straży oraz jednostek organizacyjnych. Poinformował,  

że zgodnie z obowiązującymi przepisami, sesja jest transmitowana, a jej nagranie zostanie 

umieszczone na stronie Biuletynu Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. Dodał, że dzisiejszą sesję 

protokołowała będzie Pani Joanna Kleparska.  

 

Przewodniczący rozpoczął obrady XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 

1205.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Poinformował, że na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej  

13 radnych. Stwierdził, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada 

Powiatu może obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji i powiedział, że porządek obrad został przesłany Radnym 

wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Poinformował, że w dniu 22 marca br. Zarząd 

Powiatu zwrócił się o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji czterech projektów 

uchwał: w sprawie przyjęcia Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej  

i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2030; w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową  

na lata 2024-2030; zmieniającej budżet powiatu na bieżący rok oraz zmieniającej wieloletnią 

prognozę finansową powiatu. Wyżej wymienione projekty uchwał zostały przesłane Państwu 

Radnym w dniu 22 marca br. Wobec powyższego Przewodniczący wniósł o wprowadzenie  

do porządku obrad dzisiejszej sesji w/w projektów uchwał. Przedmiotowy wniosek poddał 

pod głosowanie.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski zgłosił chęć zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski udzielił głosu Panu Radnemu.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski wniósł o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy 

punkt pn. w brzmieniu „sprawozdanie o stanie Szpitala na chwilę obecną”. Dodał,  
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że pozostałe jednostki złożyły obszerne, szczegółowe, bardzo staranne i czytelne 

sprawozdania, zabrakło tylko sprawozdania ze Szpitala. Pan Radny uważa, że Szpital dla 

mieszkańców powiatu jest najważniejszą jednostką, którą powinno się zajmować. Ponadto,  

ta jednostka ma także obowiązek wobec Rady jak i mieszkańców złożyć na koniec kadencji 

informację na temat tego, co się dzieje. Dodał, że krążą różne plotki, a w każdej jest ziarnko 

prawdy. Niemniej jednak to co słyszy na spotkaniach wyborczych, w których obecnie 

uczestniczy przemawia do niego jako głos zatroskanych i pełnych obaw wyborców. 

Powiedział, że nie ma zbyt wiele do powiedzenia podczas tych spotkań z uwagi na to, że nie 

jest na bieżąco informowany, a nie chciałby wprowadzać swoich wyborców w błąd. 

Podobnie, do Pana Radnego przemawia stan faktyczny dróg powiatowych, a nie kolorowy, 

ładny raport. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że Pan Radny 

złożył wniosek, który został przyjęty.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że wnioskuje o rozszerzenie porządku obrad 

o informację dzisiaj, skoro Pan Prezes wszystko ma opanowane, to jest w stanie powiedzieć 

nam co się dzieje w szpitalu.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Panu Radnemu  

i powiedział, że wniosek został przyjęty. Dodał, że przedmiotowy wniosek zostanie poddany 

pod głosowanie, po zakończeniu procedowania poprzedniego wniosku złożonego przez 

Zarząd Powiatu. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o wyżej wymienione projekty uchwał. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie postanowiła o rozszerzeniu porządku obrad dzisiejszej sesji o przedmiotowe 

projekty uchwał. Przewodniczący poprosił Radnego Pana Konstantego Grzegórskiego  

o sprecyzowanie wniosku.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że wnioskuje o złożenie informacji dzisiaj  

na sesji o sytuacji w Szpitalu, o stanie finansowym, o zagrożeniach, jeśli jest możliwość,  

to również o programie naprawczym, ponieważ kadencja dobiega końca. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Pana Radnego  

o doprecyzowanie wniosku.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że wnioskuje o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu w brzmieniu „omówienie spraw Szpitala czyli sprawozdanie Prezesa”.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poddał pod głosowanie 

wniosek Radnego Pana Konstantego Grzegórskiego o rozszerzenie porządku obrad o punkt  
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w brzmieniu „Informacja na temat aktualnej sytuacji finansowej Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.”. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Konstanty Grzegórski, Lotfi Mansour, Edyta Stefaniak-Mansour.  

PRZECIW: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Sławomir Michalak, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Dariusz Wochna. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Adam Potaczek. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 9 głosach 

PRZECIW,  3 głosach ZA i 1 głosie WSTRZYMUJĄCYM SIĘ  wysoka Rada nie rozszerzyła 

porządku obrad o wnioskowany punkt.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że w dniu wczorajszym Komisja Polityki Społecznej 

złożyła wniosek do Pana Przewodniczącego o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji  

o punkt dotyczący sytuacji finansowej Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim. Spytał czy taki 

wniosek dotarł do Pana Przewodniczącego.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że otrzymał 

przedmiotowy wniosek i dodał, że jest on tożsamy z wnioskiem Pana Konstantego 

Grzegórskiego.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że zadał konkretne pytanie o to, czy wniosek dotarł  

do Pana Przewodniczącego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że dotarł do niego 

taki wniosek.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour spytał jaką decyzję podjął Pan Przewodniczący w przedmiotowej 

sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że polecił 

przygotowanie pisma do Pana Prezesa o przygotowanie przedmiotowego sprawozdania,  

by można było je procedować na kolejnej sesji. Dodał, że pismo wyjdzie w dniu dzisiejszym. 

Powiedział, że tożsamy wniosek padł od Pana Radnego Konstantego Grzegórskiego, ale nie 

uzyskał akceptacji Państwa Radnych.   

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że w dniu wczorajszym Komisja dyskutowała  

na przedmiotowy temat i jednogłośnie cała Komisja zdecydowała o skierowaniu do Pana 

Przewodniczego wniosku o rozszerzenie porządku obrad. Kadencja dobiega końca, a każdy 

radny ma swoje prawa.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypomniał, że omawiany 

jest punkt w brzmieniu „porządek obrad sesji”.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour poprosił, by Pan Przewodniczący mu nie przerywał.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy Pan Radny składa  

w tej chwili wniosek o rozszerzenie porządku obrad. Dodał, że wniosek  tożsamy  



4 

 

z wnioskiem Komisji został zgłoszony przez Radnego Pana Konstantego Grzegórskiego. 

Dodał, że Rada Powiatu nie będzie głosowała nad dwoma tożsamymi wnioskami. Wniosek 

Pana Radnego nie uzyskał akceptacji, w związku z czym temat tego punktu się zamyka. 

Spytał czy Radny Pan Lotfi Mansour chce złożyć inny wniosek.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour poprosił, by Pan Przewodniczący mu nie przerywał i pozwolił 

dokończyć wypowiedź.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił, by Pan Radny 

trzymał się ustalonego planu sesji. Dodał, że w porządku obrad znajdują się punkty w których 

można się wypowiadać, natomiast teraz nadal jesteśmy w punkcie pn. „porządek obrad sesji”. 

Powiedział, że widział wniosek o którym wspomniał Pan Radny oraz, że wszystko rozumie. 

Komisja jednogłośnie zawnioskowała o rozszerzenie porządku obrad, natomiast wniosek nie 

uzyskał akceptacji Rady, która to decyduje czy taki punkt znajdzie się w porządku obrad sesji 

czy nie, a nie Komisja. Dodał, że Komisja tylko wnioskuje.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że to Pan Przewodniczący podejmuje decyzje. 

Komisja Polityki Społecznej jednogłośnie skierowała do Pana Przewodniczącego wiosek,  

by podczas dzisiejszych obrad, ktokolwiek przedstawił sytuację Szpitala. Dodał, że nie miał 

w zamyśle podejmowania jakiejkolwiek uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że domyśla się,  

iż Pan Radny wie o czym mówił Pan Przewodniczący. Dodał, że komisja rady nie decyduje  

o tym, jak wygląda porządek obrad sesji, ponieważ jest to kompetencja rady powiatu. Rada 

Powiatu zdecydowała, że wnioskowanego punktu nie będzie dziś w porządku obrad. Wobec 

powyższego zaproponował zamknięcie dyskusji, chyba że Pan Radny chciałby złożyć inny 

wniosek. Spytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. Nikt więcej nie zgłosił 

chęci zabrania głosu, w związku z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zaproponował umieszczenie wprowadzonych wcześniej projektów uchwał po punkcie  

24, jako punkty kolejno: 25, 26, 27 i 28, natomiast obrady zakończone zostaną w punkcie  

30. Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad, po zmianach 

wprowadzonych wcześniejszym głosowaniem.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: Lotfi Mansour. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 12 głosach 

Za i 1 głosie PRZECIW wysoka Rada przyjęła porządek obrad. 

 

 

4.   PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XLVI SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Powiatu i powiedział, że § 25 ust. 1 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed 

terminem następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. 
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Poinformował, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołu. 

Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XLVI sesji oraz  o jego przyjęcie 

bez czytania. Przewodniczący zarządził przerwę w obradach w związku z koniecznością 

wprowadzenia głosowania do systemu POSIEDZENIA.pl. 

 

Przerwa od godziny 1220 do godziny 1225. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i ponownie 

poddał pod głosowanie protokół z XLVI sesji Rady Powiatu. 

  

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XLVI sesji jednogłośnie.  

 

 

5.  SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU  

ZA OKRES MIĘDZY XLVI A XLVII SESJĄ.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 – sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XLVI 

a XLVII sesją i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 

ustawy o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

rozpatrywanie  sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Ponadto, na podstawie § 17 pkt 3 

Statutu Powiatu Aleksandrowskiego, porządek obrad sesji Rady Powiatu zawiera punkt 

„sprawozdanie przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie 

międzysesyjnym”. Dodała, że Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi 

sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu miedzy XLVI a XLVII sesją. Dodała, że Państwo Radni 

otrzymali również uzupełnienie z dnia 22 i 26 marca. Pani Starosta powiedziała, że Zarząd 

Powiatu udzieli odpowiedzi na pytania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski udzielił głosu Radnemu Panu 

Lotfiemu Mansourowi. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że ma pytanie do Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że się 

zagalopował, ponieważ nim zarządzi dyskusję Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powinien 

przedstawić wyniki kontroli. Wobec powyższego poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Sławomira Michalaka o wystąpienie i przedstawienie wyników kontroli 

Komisji.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że Komisja 

Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 26 marca br. dokonała kontroli działalności Zarządu 

Powiatu z okres miedzy XLVI a XLVII sesją Rady Powiatu i nie wnosi uwag. Kontroli 

dokonano na podstawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu oraz wyjaśnień Starosty 

Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i oddał 

głos Radnemu Panu Lotfiemu Mansourowi. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour spytał czy na ostatnich posiedzeniach Zarządu Powiatu 

przedstawiona została informacja dotycząca strat finansowych Szpitala Powiatowego. Spytał 

czy takie starty są, a jeśli są, to w jakiej wysokości. Spytał czy Zarząd Powiatu podjął 

jakikolwiek czynności naprawcze w związku z odnotowaniem straty finansowej przez Szpital.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że sprawozdanie Pani Starosty zostało 

omówione podczas posiedzenia Komisji, jednak nie została omówiona sytuacja Szpitala. Pani 

Starosta jako Przewodnicząca Zgromadzenia Wspólników odpowiada bezpośrednio  

za sytuację finansową Szpitala. Ponieważ, punkt dotyczący Szpital nic znalazł się w porządku 

obrad, poprosił o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: czy prawdą jest, że są starty  

w Szpitalu; jaka jest strata od stycznia 2023 roku do chwili obecnej; czy prawdą jest, że były 

wysokie nagrody dla Prezesa Szpitala w roku 2023 (spytał gdzie jest zakład taki drugi co daje 

premie i nagrody za długi); co Zarząd Powiatu zrobił mając wiedze o tych stratach, czy był 

jakiś program naprawczy, analiza przyczyn, skutków i zapobieganie; ile wynosi kapitał 

zapasowy Spółki, czy jest oprocentowany, jeśli nie to dlaczego (na pewno w skali roku 

byłyby korzyści choćby na znaczki pocztowe); jakie są zabezpieczenia finansowe dla Szpitala 

na przyszłość; kto odpowiada swoim majątkiem za stratę i złą gospodarkę Szpitala; czy 

Przewodniczący Rady Powiatu miał wiedzę o startach Szpitala, jeśli tak to co zrobił w tej 

sprawie; czy Rada Nadzorcza Szpitala wnioskowała do Pani Starosty i Zarządu o nagrodę dla 

Pana Prezesa w 2023 roku i jakie było uzasadnienie tej nagrody, mając pełną wiedze  

o startach w szpitalu; ile wynosi roczny koszt wynagrodzenia członków Rady Nadzorczej;  

na jakich zasadach jest zatrudniony Pan Prezes, czy umowa wymaga renegocjacji; ilu 

kierowców ma Pan Prezes, oprócz kierowców karetek i samochodów służbowych i do jakich 

celów służą; jakie były kontrole zewnętrzne NIK-u i innych jednostek zewnętrznych 

kontrolujących, jakie są ustalenia zalecenia i protokoły mówiące o uchybieniach i czas  

do naprawy. Powiedział, że kadencja dobiega końca, w związku czym Radni powinni zostać 

poinformowani. Jeśli były takie kontrole, to prosi o przesłanie protokołów do wiadomości 

radnym drogą elektroniczną bądź w formie papierowej, w terminie do końca obecnej 

kadencji; czy parking na terenie Szpitala finansowany był z projektów marszałkowskich 

(pieniądze unijne), czy ze środków Starostwa; dlaczego Szpital mając rezonans magnetyczny 

(wartość inwestycji około 7.000.000,00 zł) nie robi badań jamy brzusznej, miednicy, prostaty 

a miało być takie „ferrari”; kto za to odpowiada, bo zamiast takie sprzęt zarabiać na siebie  

to może generować starty nie mówiąc o zagrożeniu dla pacjentów hospitalizowanych którzy 

potrzebują tych badań natychmiastowo; gdzie był Zarząd Powiatu i Pani Starosta oraz Rada 

Nadzorcza Szpitala kiedy podjęta była decyzja o takim nietrafnym „ferrari”, które dopiero  

po niecałym roku zostało częściowo użytkowane oraz ile wynosi fundusz zasobowy Szpitala 

oraz czy jest oprocentowany. Pan Radny dodał, że oczekuje konkretnej odpowiedzi, a jeśli 

nie, to Pan Prezes jest wstanie dołączyć po przerwie i uzupełnić te dane póki jeszcze trwa  

ta kadencja.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypominał, że omawiany 
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punkt dotyczy sprawozdania Starosty z działalności między XLVI a XLVII sesją, w związku  

z czym zaapelował do Pani Starosty, o szanowanie czasu Wysokiej Rady. Dodał, że jeśli 

tematy poruszone przez Panów Radnych nie dotyczyły prac Zarządu w ostatnim czasie prosi, 

by Pani Starosta nie odpowiadała na pytania, ponieważ Wysoka Rada postanowiła,  

iż przedmiotowy temat nie będzie dziś omawiany. Natomiast, jeśli sprawozdanie zawiera  

te tematy to prosi o ich omówienie.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Zarząd Powiatu w okresie 

międzysesyjnym nie zajmował się sprawami Szpitala. Pytania są obszerne, dlatego też Pani 

Starosta przyjmuje je do realizacji. Dodała, że jeśli tylko Zarząd Powiatu będzie mógł 

odpowiedzieć, to postara się w najbliższych dniach, tygodniach udzielić szczegółowej 

odpowiedzi.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie. Dodał,  

że jest to sprytna ucieczka.  

 

Radny Pan Lotfi Manosur powiedział, że pierwszy zadał pytanie lecz nie uzyskał 

odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że Pani Starosta 

odpowiedziała, iż Zarząd Powiatu w okresie międzysesyjnym nie zajmował się tematami, 

które Panowie Radni poruszyli.  

 

Radny Pan Lotfi Manosur powiedział, że chyba Pan Przewodniczący nie usłyszał czego 

dotyczyło pytanie. Dodał, że zadał konkretne pytanie do Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że tak, jesteśmy  

w punkcie sprawozdanie Starosty z działalności miedzy XLVI a XLVII sesją. Gdyby Pan 

Radny słuchał uważnie to wiedziałby, że Pani Starosta poinformowała, iż w tym okresie 

Zarząd Powiatu nie zajmował się podnoszonym tematem oraz, że przyjmuje pytania. Spytał 

Pani Starosty czy odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że  zobowiązuje się  

do odpowiedzi na piśmie.  

 

Radny Pan Lotfi Manosur powiedział, że to zadał konkretne, a mianowicie czy Zarząd 

Powiatu miał do czynienia z faktem, że sytuacja finansowa Szpitala jest jaka jest na dzień 

dzisiejszy. Dodał, że obowiązkiem Zarządu Powiatu jest mieć wiedzę na temat sytuacji każdej 

jednostki. Powiedział, że Szpital jest największą jednostką powiatową. Pani Starosta mówi,  

że Zarząd Powiatu nie wiedział, bądź nie zajmował się sytuacją finansową Szpitala, ale 

pytanie jest proste. Pan Radny chce, by Zarząd Powiatu poinformował jaka jest sytuacja 

finansowa Szpitala w chwili obecnej oraz czy Zarząd miał taką wiedzę czy jej nie miał.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że padło 

konkretne pytanie ze strony Pana Radnego oraz padła konkretna odpowiedź ze strony Pani 

Starosty. Odpowiedź brzmiała, że Zarząd Powiatu w okresie międzysesyjnym nie zajmował 

się poruszonym tematem. Dodał, że omawiany jest teraz punkt dotyczący sprawozdania 

Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między  XLVI a XLVII sesją Rady 

Powiatu. Pani Starosta przyjmuje pytania i odpowie na te pytania na piśmie.  
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Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że obecnej Radzie niewiele zostało 

czasu, ponieważ 7 kwietnia odbędą się wybory samorządowe. Pani Starosta powiedziała,  

że odpowie w ciągu kilku tygodni, w związku z czym Pani Radna chciałby wiedzieć kiedy 

dokładnie Radni uzyskają przymiotową informację.  Powiedziała, że pytania zadane przez 

Pana Radnego są zasadne. Szpital jest największa jednostką powiatową, a Radni nie powinni 

być w ten sposób spychami i bagatelizowani. Pomimo, że Pani Starosta w ostatnim okresie 

nie zajmowała się tą tematyką, to jednak jakąś wiedzę na temat Szpitala posiada. Jeśli jednak 

nie posiada takiej wiedzy, może posiłkować się Panem Prezesem. Zwróciła się do Pana 

Przewodniczącego i powiedziała, że każdy Radny pod koniec kadencji ma prawo  

do uzyskania zasadniczych informacji i poprosiła, by Pan Przewodniczący nie zabierał 

Radnym takiej możliwości.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że absolutnie 

nikogo nie pozbawia uzyskania informacji, wręcz przeciwnie uważa, że zarówno Szpitalem 

jak i każdą jednostką radni powinni interesować się przez całą kadencję, a nie tylko na jej 

koniec. Dodał, że chciałby aby został zachowany tryb pracy, który prowadzony był przez 

ostatnie 5 lat oraz, by nie był dziś zmieniany tylko ze względu na to, że stajemy się bardziej 

aktywni, ponieważ zbliża się koniec kadencji i nadchodzą wybory samorządowe. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski poprosił, by Pan Przewodniczący nie zarzucał  

mu, że Szpitalem interesuje się dopiero pod koniec kadencji, ponieważ nie jest to zgodne  

z prawdą. Dodał że zawsze był aktywny oraz, że czasami odbierano mu głos. Zarząd Powiatu 

nie zajmował się problemami Szpitala w ostatnim czasie, jednak sytuacja  

z dnia na dzień stawała się coraz bardziej niepokojąca. Pan Radny spytał dlaczego mając 

wiedzę, że źle się dzieje udawano, że nic się nie dzieje i odwracano się plecami od problemu. 

Inne jednostki były gimnastykowane, sprawdzane, żądano sprawozdań, a ta jednostka jakby 

była obca, za szybą. Dlaczego w kadencji brakło czasu na konkretną ocenę tej jednostki. 

Spytał czy ma powiedzieć ludziom w terenie, że Zarząd się nie zajmował, ponieważ Szpital 

był mu obojętny. Powiedział, że sobie na to nie pozwoli, ponieważ godziłoby to w powagę 

wyborców i jego autorytet jako radnego. Pan Radny dodał, że starał się jak mógł, ale być 

może był nieskuteczny. Ponadto powiedział, że jest zdziwiony tym, iż za rozszerzeniem 

porządku obrad zagłosowały tylko 3 osoby, a dla pozostałych Radnych Szpital jest obojętny. 

Dodał,  

że pozostawia ten fakt bez komentarza. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że nie chciałby 

oceniać pracy Pana Grzegórskiego jako radnego, niemniej jednak radny wie tyle, ile chce 

wiedzieć. Dodał, że radni mają szerokie uprawnienia do uzyskania informacji. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że na tej sali w formie Zarządu Powiatu obecni  

są wszyscy Członkowie Zgromadzenia Wspólników. Spytał kiedy obyło się ostanie 

posiedzenie Zgromadzenia Wspólników.  

 

Prezes Szpitala Pan Mariusz Trojanowski dołączył do obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypomniał, że dyskusja  

w tym punkcie dotyczy sprawozdania starosty z działalności zarządu powiatu w okresie 

miedzy sesjami. Poprosił, by Pani Starosta odpowiedziała, czy w tym okresie Zarząd Powiatu 

przekształcał się w Zgromadzenie Wspólników.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lida Tokarska powiedziała, że w punkcie  

pn. „sprawozdanie z prac zarządu powiatu” nie może wypowiedzieć się na temat działań 

Zarządu w przedmiotowym zakresie, ponieważ takiego punktu nie ma w sprawozdaniu. 

Ponadto, zgodnie z kalendarzem działań sprawozdanie finansowe Szpitala ma zostać 

przygotowane na koniec miesiąca czerwca, do bilansu ogólnego Powiatu. Wobec 

powyższego, na chwilę obecną nie można przewidzieć jaki ostatecznie będzie  wynik budżetu 

za poprzedni rok. Dodała, że niektóre składniki nie zostały jeszcze rozliczone. Pani Starosta 

zaapelowała o rozsądek i niepodsycanie negatywnych emocji. Wszystko w swoim czasie, tak 

jak co roku. 

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour ad vocem wypowiedzi Pana Przewodniczącego 

powiedziała, że rolą przewodniczącego rady nie jest przekształcanie wypowiedzi radnych 

oraz insynuowanie czy jest to przed wyborami czy po wyborach. Zadaniem 

przewodniczącego jest prowadzenie obrad, a nie przedstawianie własnych wywodów. Pani 

Radna poprosiła, by Pan Przewodniczący nie pozwalał sobie na takie insynuacje. Dodała,  

że Pan Prezes jest już obecny, wiec za pewne chętnie odpowie na pytania, jeśli nie jest  

to wielki problem, bądź tajemnica.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że jeśli Pani 

Radna poczuła się urażona to serdecznie przeprasza. Niemniej jednak słusznie Pani Radna 

zauważyła, zadaniem przewodniczącego jest prowadzenie obrad zgodnie z wyznaczonym 

porządkiem i obowiązującymi zasadami. Dodał, że Wysoka Rada podjęła decyzję  

o nieumieszczaniu punktu dotyczącego Szpitala w porządku obrad, w związku z czym 

przewodniczący stara się nie dopuścić do tego, do tego dążą niektórzy Państwo Radni.  

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska powiedziała, że radni mają szerokie uprawnienia  

w zakresie pozyskiwania informacji na temat działalności starostwa i jednostek podległych, 

takie jak m.in. uprawnienia kontrolne wynikające z ustawy o samorządzie powiatowym. 

Dodała, że radni mogą indywidualnie żądać dokumentów od Starostwa i jednostek 

podległych. 

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że radni znają swoje uprawnienia ale 

mimo tego mogą uzyskać informacje także podczas sesji.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że nie zadał dwudziestu pytań lecz jedno pytanie - 

czy Pani Starosta miała wiedzę na temat problemów Szpitala. Dodał, że są to interesy 

Szpitala, a pytania nie zadał złośliwe. Powiedział, że każdy Radny ma prawo wiedzieć jakie 

na dzień dzisiejszy są starty w Szpitalu. Jeżeli nie uzyska takiej odpowiedzi, to dziękuje. 

Dodał, że każdy  szpital ma obecnie problemy finansowe. Pan Radny spytał jak można pomóc 

Szpitalowi nie wiedząc jaką stratę finansową wygenerował.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w dyskusji. Wobec  braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął 

dyskusję i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę 

sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu za okres między a XLVI a XLVII sesją Rady Powiatu 

wraz z uzupełnieniami z dnia 22 i 26 marca br. 
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6.  SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI PLANU KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 2023 ROK ORAZ 

SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO ZA ROK 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok oraz sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2023 i powiedział, że zgodnie z § 44 ust. 4 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego Komisja Rewizyjna przedstawia radzie sprawozdanie z realizacji 

rocznego planu pracy raz w roku. Zgodnie z tym zapisem Komisja Rewizyjna opracowała 

sprawozdanie za rok 2023 i przekazała je Przewodniczącemu Rady. Sprawozdanie to Radni 

otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Dodał, że zgodnie z § 52 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego przewodniczący komisji stałych składają radzie sprawozdania  

z działalności komisji za rok poprzedni, nie później niż do końca stycznia następnego roku.  

W związku z powyższym, wraz z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali sprawozdania 

przygotowane i przedłożone przez przewodniczących wszystkich Komisji. Przypomniał,  

że zgodnie z § 47 pkt 8 Statutu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składa sprawozdanie  

ze swojej działalności na każdej sesji Rady Powiatu. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Sławomira Michalaka o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że zgodnie  

z postanowieniami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

przygotowuje i przedstawia Radzie Powiatu sprawozdanie z planu kontroli Komisji  

za poprzedni rok. Dodał, że wraz z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali sprawozdanie  

z planu kontroli Komisji za 2023 rok. Poinformował, że sprawozdanie to zostało również 

umieszczone na portalu POSIEDZENIA.PL.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i omówienie 

sprawozdania.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2023 zostało przesłane Radnym wraz  

z materiałami sesyjnymi. Poinformował, że Komisja Finansowo-Budżetowa uzyskała 

najwyższą frekwencję i podziękował Członkom Komisji za aktywny udział w posiedzeniach.   

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i omówienie 

sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że sprawozdanie z działalności Komisji za 2023  rok zostało przesłane wraz z materiałami 

sesyjnymi. Sprawozdanie zostało również umieszczone na portalu POSIEDZENIA.PL.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pana Adama Potaczka o wystąpienie  

i omówienie sprawozdania Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Adam 

Potaczek powiedział, że sprawozdanie z prac Komisji zostało przesłane wraz z materiałami 

sesyjnymi, a także umieszczone na portalu POSIEDZENIA.PL. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Konstantego Grzegórskiego o wystąpienie  

i omówienie sprawozdania. 

 

Przewodniczy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że zgodnie z postanowieniami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego 

przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska przygotowuje i przedstawia radzie 

sprawozdanie z planu pracy Komisji za poprzedni rok. Wraz z materiałami sesyjnymi Radni 

otrzymali sprawozdanie z planu pracy Komisji za 2023 rok. Poinformował, że sprawozdanie  

to zostało również umieszczone na portalu POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionymi sprawdzaniami Komisji  

za 2023 rok.  

 

 

7.   ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

PUBLICZNEGO NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ORAZ 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMENDANTA POWIATOWEGO 

POLICJI W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM W 2023 ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – rozpatrzenie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku  publicznego na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2023 roku i powiedział, że na podstawie art. 10 ust. 1 

ustawy o Policji, Komendanci Policji składają roczne sprawozdania ze swojej działalności,  

a także informacje o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego właściwym wojewodom, 

starostom, wójtom (burmistrzom lub prezydentom miast), a także radom powiatu i radom 

gmin. W związku z powyższym Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim w 2023 roku. Poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego  

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz ze sprawozdaniem z działalności Komendanta 

Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w roku 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że bezpieczeństwo mieszkańców zapewniają nie 

tylko ludzie, ale także profesjonalny, nowoczesny sprzęt. Bez odpowiedniego sprzętu 

skuteczność będzie dużo niższa. Od trzech lat trwają rozmowy dotyczące zakupu drona  

na potrzeby Komendy Powiatowej Policji. Do tej pory nie udało się zakupić tego sprzętu. Pan 
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Radny dodał, że należy wziąć pod uwagę to, ile razy nasza Komenda musiała wypożyczać 

przedmiotowy sprzęt z sąsiednich jednostek. Takich przypadków było kilka. Dodał, że dron  

to nie tylko latający sprzęt, to głównie sprzęt ratujący życie, szczególnie przy zaginięciach. 

Podczas ostatniego posiedzenia Komisji Polityki Społecznej Członkowie Komisji rozmawiali 

na temat kosztów zakupu przedmiotowego urządzenia. Z dyskusji wynika, że koszt zakupu 

drona wynosi w przybliżeniu kwotę 40.000,00 zł, ale w budżecie nie ma pieniędzy. Rada 

działa na rzecz mieszkańców, dlatego udało się znaleźć środki w kwocie 500.00,00 zł, gdy 

Szpital był w potrzebie. W związku z powyższym Pan radny uważa, że znalezienie 40.000,00 

zł w budżecie nie powinno być problem. Prosił, by Rada Powiatu oraz Zarząd przychylili się 

do zakupu drona, który z pewnością będzie wykorzystywany do ratowania życia 

mieszkańców. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że nie jest prawdą, iż rozmowy 

na temat zakupu drona trwają od 3 lat. Wniosek o zakup drona został przedłożony  

do tegorocznego budżetu, a wiec jest to świeża sprawa. Dodała, że wszystkim Radnym  

zależy na zakupie tego sprzętu, czego dowodem są wnioski różnych Komisji do Zarządu 

Powiatu w przedmiotowej sprawie. Ponadto powiedziała, że zobowiązała się do znalezienia 

środków na zakup drona i wszystko jest na dobrej drodze. Jak tylko będą środki finansowe,  

to dron zostanie zakupiony.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że podziela zdanie Radnego Pana Lotfiego 

Mansoura w kwestii zakupu drona na potrzeby policji. Dodał, że w ostatnim posiedzeniu 

Komisji Polityki Społecznej uczestniczył Pan Komendant. Informacja o tym, że Komenda 

Powiatowa Policji w Aleksandrowie Kujawskim jako jedyna w Województwie nie posiada 

drona była dla niego dużym zaskoczeniem. Powiedział ponadto, że nie wszystkie samorządy 

czują potrzebę wspierania Komendy Powiatowej Policji mimo, że korzystają z jej usług. 

Dodał, że znajduje to odzwierciedlenie w braku partycypacji w kosztach zakupu samochodu 

dla Komendy. Poinformował, że Starostwo Powiatowe przekazało kwotę 23.000,00 zł, Gmina 

Miejska Aleksandrów Kujawski kwotę 10.000,00 zł, Gmina miejska Ciechocinek kwotę 

28.000,00 zł, Gmina Miejska Nieszawa kwotę 20.000,00 zł, Gmina Raciążek kwotę 0 zł, 

Gmina Waganiec kwotę 20.000,00 zł. Gmina Wiejska Aleksandrów Kujawski przekazała 

kwotę 13.500,00 zł mimo, że jest to największa i najbogatsza gminą. Gmina Koneck, która 

jest gminą najmniejszą przekazała kwotę 20.000,00 zł, Gmina Bądkowo kwotę 20.000,00 zł, 

gmina Zakrzewo kwotę 0 zł. Pan Radny powiedział, że warto zagrać na ambicji tych dwóch 

samorządów, które nie dołożyły do samochodu. Gdyby w/w gminy, które nie dołożyły  

do zakupu radiowozu przekazały środki finansowe w kwocie po 20.000,00 zł każda, to dron 

zostałby zakupiony nie ze środków budżetu Powiatu. Ponadto powiedział, że jeśli wszyscy 

korzystają ze wspólnoty, to wszyscy powinni płacić po równo rachunki. Powiedział, że nikt 

nie powinien być uprzywilejowany. Dodał, że dziwi się, iż te samorządy przedstawiły się  

w tak złym świetle. Pan Radny uważa, że przedmiotowy problem zostanie rozwiązany  

do końca kadencji bez burzenia budżetu.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że Pani Starosta przed chwilą 

powiedziała, ze będzie szukała tych funduszy. W związku z powyższym spytała czy zadanie 

zostanie scedowane na następną radę czy jednak Pani Starosta pochyli się nad przedmiotową 

sprawą do końca swojego urzędowania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że uczyni to niezwłocznie. 

Środki trzeba znaleźć kosztem większego deficytu bądź kosztem którejś jednostki, ponieważ 

w budżecie nie ma wolnych środków na ten zakup.  
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Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że rozumie, iż można obiecać Panu 

Komendantowi, że do końca kadencji pieniądze na dron się znajdą.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że niezwłocznie się tym zajmie 

oraz, że będzie szukała środków finansowych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął 

dyskusję. Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz 

sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

w 2023 roku. 

 

 

8.   ROZPATRZENIE INFORMACJI POWIATOWEGO LEKARZA WETERYNARII 

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM O REALIZACJI ZADAŃ INSPEKCJI 

WETERYNARYJNEJ ORAZ STANIE BEZPIECZEŃSTWA SANITARNO-

WETERYNARYJNEGO NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  

W ROKU 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – rozpatrzenie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie 

Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 i powiedział,  

że na podstawie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na rok 2024, w I kwartale br. roku Rada rozpatruje informację o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na obszarze powiatu. Powiatowy Lekarz Weterynarii sporządził 

informację o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2023 i przekazał ją radzie. 

Radni otrzymali tę informację wraz z materiałami sesyjnymi. Poprosił Przewodniczego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Konstantego Grzegórskiego o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że Komisja zapoznała się z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 

2023.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że Inspekcja Weterynaryjna sprostała zadaniom związanym z przeciwdziałaniem 

COVID-19, ptasiej grypy, ASF i wszelkim innym zagrożeniom. Dzięki Inspekcji Mieszkańcy 

mogli czuć się bezpiecznie. Ponadto odniósł się do sprawozdania Komendanta Policji  

i powiedział, ze wykrywalność oraz szybkość reagowania wzrosła. Wszystkie wskaźniki  

są pozytywne, co oznacza, że bezpieczeństwo rośnie. Pan Radny odniósł się także  

do sprawozdania Inspekcji Sanitarnej oraz Straży Pożarnej i w imieniu Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska, a także swoich wyborców, mieszkańców Powiatu podziękował  
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za sprawowanie nadzoru dzięki któremu mieszkańcy czują się bezpiecznie w sytuacji dużego 

napięcia przy granicy Polski oraz napięcia międzynarodowego. Powiedział, że należy czuć się 

bezpiecznie wewnętrznie i nie wywoływać strachu i paniki. Pan Radny podziękował  

za złożenie sprawozdań, które są wyrazem szacunku dla wyborców, ponieważ nie wszyscy 

postępują podobnie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że w imieniu 

Wysokiej Rady przyłącza się do podziękowań. Dodał, że w Jego opinii szanują nie tylko 

wyborców ale również wszystkich mieszkańców.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że w swojej wypowiedzi powiedział „wyborców i wszystkich mieszkańców”.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął 

dyskusję i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz 

stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2023. 

 

 

9.  ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE BEZROBOCIA, STOSOWANYCH 

FORMACH PRZECIWDZIAŁANIA BEZROBOCIU ORAZ ŁAGODZENIA 

JEGO SKUTKÓW NA LOKALNYM RYNKU PRACY W 2023 ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – rozpatrzenie informacji o stanie bezrobocia, stosowanych formach 

przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2023 

roku i powiedział, że na podstawie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu na 

rok 2023, Rada rozpatruje informację o stanie bezrobocia, stosowanych formach 

przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim przedstawiła taką 

informację za rok 2023. Dodał, że informacja została przesłana Radnym wraz z materiałami 

sesyjnymi. Poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską  

o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się z informacją o stanie bezrobocia, stosowanych formach 

przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2023 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać glos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję.  

Stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację o stanie bezrobocia, stosowanych 

formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy 

w 2023 roku. 
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10. ROZPATRZENIE OCENY STANU BEZPIECZEŃSTWA SANITARNEGO 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 2023 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – rozpatrzenie oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok i powiedział, że na podstawie art. 12a ust. 3 ustawy  

o Państwowej Inspekcji Sanitarnej Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia 

przynajmniej raz w roku radzie powiatu informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 

powiatu. W związku z powyższym Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Aleksandrowie Kujawskim przedstawił ocenę stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu 

aleksandrowskiego za 2023 rok. Informacja ta została przesłana Radnym wraz z materiałami 

sesyjnymi. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią 

Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się z oceną stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour spytał czy na terenie Powiatu w roku 2023 wystąpiły przypadki 

zachorowań na COVID-19, a jeśli wystąpiły, to w jakiej ilości.   

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pani Ewa Jankowska powiedziała,  

że od 2020 roku sytuację epidemiologiczną w Powiecie oraz w całej Polsce kształtowała 

pandemia COVID-19. Bardzo dużo zachorowań wystąpiło w roku: 2020; 2021 oraz w 2022. 

Natomiast do połowy roku 2023 zachorowań było znacznie mniej niż w roku poprzednim.  

W dniu 1 lipca 2023 roku odwołany został stan zagrożenia epidemicznego. Od tego czasu 

wirus został z nami i traktowany jest jak grypa. Dodała, że należy spodziewać się sezonowych 

zachorowań. Najpierw był wzrost zachorowań, a następie powolny spadek, który kształtował 

się mniej więcej tak jak Pani Inspektor przekazała. Powiedziała, że wprowadzenie restrykcji 

takich jak noszenie maseczek, zachowanie odpowiedniej odległości oraz dezynfekcja 

spowodowały, że zmniejszyła się zachorowalność na choroby przenoszone drogą kropelkową 

oraz poprzez dłonie.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour podziękowała Pani Inspektor za bardzo dobrą 

współpracę w okresie pandemii COVID-19 pomiędzy inspekcją a przychodniami. Dodała,  

że zarówno w dzień jak i w nocy Inspekcja służyła pomocą. Pani Radna pogratulowała Pani 

Inspektor pracowników oraz ich postawy.  

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pani Ewa Jankowska powiedziała, że jest Jej 

bardzo miło słyszeć podziękowania, ponieważ w tamtym okresie Inspekcja była różnie 

postrzegana, mimo że pracowała 24 godziny na dobę. Dodała, że mogła liczyć na zakłady 

opieki zdrowotnej, a więc była to obustronna współpraca. Niekiedy, przez całe noce,  

24 godziny na dobę i przy wzajemnej współpracy udawało się rozstrzygać różne sprawy.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że w imieniu 

całej Rady powiatu przyłącza się do podziękowań.  
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Radny Pan Konstanty Grzegórski w imieniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

oraz rolników za zadbanie o zdrowie i życie mieszkańców. Podziękował Pani Doktor  

za przedstawienie informacji w zakresie szczepień ochronnych, z której wynika, że nie 

ulegliśmy modzie antyszczepionkowców i nie daliśmy się zwariować, gdyż byłby to pierwszy 

krok do zagrożenia bezpieczeństwa sanitarnego, chorobowego i epidemiologicznego. 

Stołówki, hotele, żywienia zbiorowe, wszystko jest zabezpieczone tak jak służba 

weterynaryjna. Od strony żywnościowej jest bezpiecznie, a żywność jest ważniejsza i bardziej 

strategiczna od atomu. Pan Radny podziękował również całemu zespołowi za skrupulatne 

kontrole żywności i pogratulował wyników. Ponadto powiedział, że straż posiada 

odpowiednie doposażenie, ma czym ratować. Oby tylko nie było takiej potrzeby, wichur czy 

nieszczęść. Pan Radny podziękował także strażakom za gotowość do niesienia pomocy.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że odniósł 

wrażenie, iż 1 maja Powiat zostanie zlikwidowany. Dodał, że chyba jednak tak się nie stanie,  

a ciągłość władzy zostanie zachowana. Spytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję. Przewodniczący 

stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła ocenę stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok.  

 

 

11. ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE OCHRONY 

PRZECIWPOŻAROWEJ POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 2023 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – rozpatrzenie informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok i powiedział, że na podstawie art. 14 ust. 1 ustawy  

o Państwowej Straży Pożarnej rada powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację 

komendanta powiatowego państwowej straży pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. W związku z powyższym Komendant Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim przedłożył informację o stanie 

ochrony przeciwpożarowej powiatu aleksandrowskiego za 2023 rok. Informację tę Radni 

otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się z informacją o stanie ochrony przeciwpożarowej za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej  

Powiatu Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

 

 

12.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO 

CENTRUM POMOCY RODZINIE W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM  

ZA ROK 2023  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2023 i powiedział, że na podstawie art. 112 ust. 
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12 ustawy o pomocy społecznej kierownik powiatowego centrum pomocy rodzinie składa 

radzie powiatu coroczne sprawozdanie z działalności Centrum oraz przedstawia wykaz 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej. W związku z powyższym Pani Kierownik przedłożyła 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim za rok 2023 roku. Informację tę Radni otrzymali wraz  z materiałami sesyjnymi. 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2023. 

 

 

13. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU  

ZA ROK 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2023 i powiedział, że na podstawie uchwały  

w sprawie ustalenia planu pracy na rok 2024, Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie  

z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku  

za rok 2023. Dyrektor przedstawił sprawozdanie. które Państwo Radni otrzymali wraz  

z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że w roku 2023 Samodzielny Zakład Leczniczo-

Opiekuńczy w Raciążku osiągnął bardzo dobry wynik finansowy, który wyniósł kwotę około 

4.000.000,00 zł i pogratulował Panu Dyrektorowi. Poprosił, by Pan Dyrektor poinformował 

jaki procent środków finansowych w stosunku do dochodu Zakładu pochłaniają 

wynagrodzenia pracowników służby medycznej i niemedycznej.  

 

Dyrektor SPZLO w Raciążku Pan Mariusz Zakrzewski powiedział, że średnie 

zatrudnienie w Zakładzie w roku 2023 wynosiło 105 etatów z małym ogonkiem. Dodał,  

że wszyscy pracownicy otrzymują wynagrodzenie zgodnie z wytycznymi Ministra Zdrowia. 

Rok budżetowy 2023 udało się zamknąć zyskiem w kwocie 4.497.385,12 zł. Powiedział,  

że jest to zysk brutto bez uwzględnienia zmiany stanu produktu. Pan Dyrektor poinformował, 

że sprawozdanie finansowe za rok 2023 zostało opracowane. Wynika z niego, że zysk 
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Zakładu wzrósł i w chwili obecnej wynosi kwotę 4.750.961,13 zł. Stosunek wynagrodzeń  

do całkowitych przychodów Zakładu wynosi około 50%. Średnie wynagrodzenie w Zakładzie 

bez nagród jubileuszowych i odpraw wynosi kwotę 6.963,99 zł.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że od dłuższego czasu Radni jeżdżą  

na kontrole do Zakładu w wyniku których stwierdza się, że funkcjonowanie Zakładu nie 

budzi zastrzeżeń. Rok 2023 był 25 rokiem działalności  Zakładu jako samodzielnej jednostki. 

Spytał czy Pan Dyrektor uczcił w szczególny sposób ten jubileusz oraz czy Starostwo 

Powiatowe doceniło to jak Zakład funkcjonuje. Dodał, że Zakład jest przykładem dla innych 

jednostek. Powiedział, że warto ludziom podziękować za długotrwałą pracę i zaangażowanie. 

Powiedział, że nie będzie wyników jeśli ludzie nie będą czuli związku i więzi emocjonalnej 

oraz jeśli nie będą czuli, że wypełniają jakąś misję. Jeśli nie jest za późno, to można Panu 

Dyrektorowi podziękować nawet w tym roku za dobrą i wzorową pracę. Dodał, że warto 

także pomyśleć o byłych pracownikach Zakładu  i także wysłać im list gratulacyjny, bądź 

podziękowanie.  

 

Dyrektor SPZLO w Raciążku Pan Mariusz Zakrzewski powiedział, że tak jak zauważył 

Pan Radny ten sukces, ten wynik finansowy jest zasługą całego zespołu. Również, tak jak 

zauważył Pan Radny jest to 25 rok funkcjonowania Zakładu w formie samodzielnej jednostki. 

Dodał, że Zakład funkcjonuje od 20 listopada 1989 roku, w związku z czym poinformował, 

że w dniu 20 listopada 2024 roku Zakład będzie obchodził 35 lecie funkcjonowania. Dodał, 

że jubileusz zostanie uczczony, zostaną zaproszeni byli dyrektorzy oraz pracownicy, którzy 

przyczynili się do rozwoju Zakładu.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że na koniec kadencji jako Radna oraz 

Członek Rady Społecznej chciałaby podziękować Panu Dyrektorowi za współpracę, mimo 

tego, że czasami bywało różnie, czasami Pani Radna była dokuczliwa. Dodała, że robiła to dla 

dobra Zakładu, by funkcjonował jak najlepiej. Pani Radna pogratulowała za to, że w tak 

trudnym czasie dla służby zdrowia Panu Dyrektorowi udało się dopiąć budżet  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że SPZLO jest zakładem zamkniętym w związku  

z czym, nie otrzymuje dofinansowania do zakupu leków. W innej sytuacji zysk byłby 

większy. Spytał czy Pan Dyrektor ma jakiś pomysł na wykorzystanie zysku. 

 

Dyrektor SPZLO w Raciążku Pan Mariusz Zakrzewski powiedział, że ma pomysł, który 

zrodził się już jakiś czas temu, w związku z czym w roku 2018 opracowano dokumentację 

projektowo kosztorysową dla zadania polegającego na rozbudowie Zakładu o nowy oddział  

o profilu psycho-geriatycznym dla 40 pacjentów. Środki, które udało się przez ostatnie lata 

zaoszczędzić zostaną przeznaczone na budowę tego oddziału.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że jest to pomysł trafiony. Pan Radny podziękował 

Panu Dyrektorowi za wypracowanie zysku i dodał, że będzie kibicował realizacji pomysłu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w imieniu Wysokiej Rady 

przyłączył się do podziękowań oraz gratulacji. Spytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos  

w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2023. 
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14.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA PLANU FINANSOWEGO, 

W TYM PLANU INWESTYCYJNEGO ZA 2023 ROK SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 – rozpatrzenie sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2023 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku i powiedział, że na podstawie ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego przekazał Radzie Powiatu uchwałę Nr 631/2024 z dnia 11 marca 2024 

roku w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2023 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo Opiekuńczego  

w Raciążku. Pan Przewodniczący dodał, że przedmiotowa uchwała wraz ze sprawozdaniem 

Zakładu została przesłana Radnym wraz z materiałami sesyjnymi na bieżącą sesję. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie  

i przedstawianie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania planu finansowego,  

w tym planu inwestycyjnego za 2023 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku.  

 

 

15. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MIEJSKIEJ 

ALEKSANDRÓW KUJAWSKI ZADANIA W ZAKRESIE PROWADZENIA 

POWIATOWEJ BIBLIOTEKI PUBLICZNEJ 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów 

Kujawski zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej i poprosił Panią 

Starostę o zabranie głosu i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z przepisami 

ustawy o bibliotekach powiat organizuje i prowadzi powiatową bibliotekę publiczną. Zadania 

powiatowej biblioteki publicznej możne wykonywać, na podstawie porozumienia, 

wojewódzka lub gminna biblioteka publiczna działająca i mająca swoją siedzibę na obszarze 

powiatu. W latach 2022-2023 zadania powiatowej biblioteki wykonywała, na podstawie 

porozumienia, Miejska Biblioteka Publiczna im. Marii Danilewicz Zielińskiej  

w Aleksandrowie Kujawskim. Pani Starosta poprosiła o podjęcie uchwały  

w wersji przedstawionej i powierzenie w/w  zadania w latach 2024-2028 Gminie Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski. Dodała, że szczegółowy zakres powierzonych zadań zostanie 

określony corocznie w formie porozumienia pomiędzy Zarządem Powiatu 

Aleksandrowskiego a Burmistrzem Aleksandrowa Kujawskiego, a wysokość środków 

finansowych na ten cel zostanie określona corocznie przez Radę Powiatu Aleksandrowskiego 

w uchwale budżetowej.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki 

publicznej. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/426/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania w zakresie 

prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski poprosił o zarządzenie 5 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę  

w obradach. 

 

Przerwa od godziny 1330 do godziny 1353. 

 

 

16. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO 

PROGRAMU ROZWOJU PIECZY ZASTĘPCZEJ W POWIECIE 

ALEKSANDROWSKIM NA LATA 2024-2026. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady, po czym 

rozpoczął procedowanie punktu 16 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2024-2026  

i poprosił Panią Starostę o zabranie głosu i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z ustawą  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej do zadań własnych powiatu należy 

opracowanie i realizacja 3-letnich powiatowych programów dotyczących rozwoju pieczy 

zastępczej, które winny zawierać plan rozwoju rodzinnej pieczy zastępczej, a także coroczny 
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limit utworzenia nowych rodzin zastępczych zawodowych. W związku z powyższym Pani 

Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w przedstawionej wersji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w spawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2024-2026. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/427/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2024-2026. 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PODWYŻSZENIA WYSOKOŚCI 

WYNAGRODZEŃ DLA RODZIN ZASTĘPCZYCH ZAWODOWYCH ORAZ 

PROWADZĄCYCH RODZINNE DOMY DZIECKA. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17 – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin 

zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy dziecka i poprosił Panią 

Starostę o zabranie głosu i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 91 ustawy  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej rada powiatu, w drodze uchwały, może 

podnieść wynagrodzenie dla rodzin zastępczych zawodowych i rodzinnych domów dziecka. 

Na rok 2024 w budżecie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie zabezpieczono środki   

na wynagrodzenie  dla rodzin zastępczych zawodowych wychowujących od 1-5 dzieci  

w kwocie 4.300,00 zł  miesięcznie, dla rodzin zastępczych specjalistycznych wychowujących 

od 1-3 dzieci w kwocie 4.300,00 zł  miesięcznie, dla rodzinnych domów dziecka w których 

przebywa od 1-6 dzieci w kwocie 4.300,00 zł  miesięcznie oraz dla rodzinnych domów 

dziecka, w których przebywa więcej niż 6 w kwocie  4.900,00 zł miesięcznie. W związku  

z powyższym Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 
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przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha. o wystąpienie i przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości 

wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy 

dziecka. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/428/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 

prowadzących rodzinne domy dziecka. 

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI NA PRACE 

KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE 

PRZY ZABYTKACH WPISANYCH DO REJESTRU ZABYTKÓW, 

POŁOŻONYCH NA OBSZARZE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 18 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego i poprosił Panią Starostę o wystąpienie  

i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na podstawie upoważnienia 

zawartego w art. 81 ust. 1 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r.  o ochronie zabytków i opiece nad 
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zabytkami oraz uchwały Nr IV/74/2015 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

27 marca 2015 roku w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego, Rada Powiatu w formie uchwały 

podejmuje decyzje o udzieleniu dotacji na realizację konkretnego zadania. Dotowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych prowadzonych w obiektach 

wpisanych do rejestru zabytków, przyczynia się do zachowania historycznych elementów 

kulturowego krajobrazu Powiatu Aleksandrowskiego. Prace konserwatorskie są z reguły 

pracami wyspecjalizowanymi, a przez to kosztowniejszymi niż standardowe remonty. Dotacje 

z budżetu Powiatu Aleksandrowskiego mają umożliwić właścicielom i użytkownikom 

zabytków uzyskanie pomocy w utrzymaniu zabytkowych obiektów w należytym stanie 

technicznym. Wobec powyższego Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej i przekazanie kwoty 10.000,00 zł na prace konserwatorskie 

przy rzeźbie matka Boska z Dzieciątkiem z Kościoła pofranciszkańskiego  

w Nieszawie.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w spawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/429/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 
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Aleksandrowskiego. 

 

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PLANU ZRÓWNOWAŻONEJ 

MOBILNOŚCI DLA MIEJSKIEGO OBSZARU FUNKCJONALNEGO TORUNIA 

– SUMP DLA MOFT DO ROKU 2030 (Z PERSPEKTYWĄ DO ROKU 2040). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 19 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia – SUMP dla MOFT do roku 2030  

(z perspektywą do roku 2040 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Plan Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia, jest dokumentem 

wyznaczającym ramy sytemu zrównoważonej mobilności, który definiuje cele strategiczne 

oraz cele szczegółowe dla całego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia (MOFT)  

w perspektywie 2040 roku. Ma na celu stworzenie miejskiego systemu transportu poprzez: 

zapewnienie wszystkim obywatelom takich opcji transportowych, które umożliwiają dostęp 

do  kluczowych celów podróży, poprawę stanu bezpieczeństwa; przyczynienie się do redukcji 

zanieczyszczenia powietrza i hałasu, redukcji emisji gazów cieplarnianych oraz konsumpcji 

energii; poprawę wydajności i efektywności kosztowej transportu osób i towarów oraz 

podniesienie atrakcyjności i jakości środowiska miejskiego z korzyścią dla mieszkańców, 

gospodarki oraz społeczności jako całości. Prace nad projektem SUMP dla MOFT trwały  

w okresie od połowy 2021 roku do września 2023 roku. W ramach prac nad dokumentem 

przeprowadzono regionalne konsultacje społeczne, które trwały od 11 września  

do 2 października 2023 r. Środki na opracowanie SUMP, pochodzą w 85% wydatków 

kwalifikowanych, tj. w kwocie 2.030.634,00 zł, z umowy o dofinansowanie zawartej w dniu 

10 maja 2023 roku w ramach osi  priorytetowej pn. „Rozwój niskoemisyjnego transportu 

zbiorowego w miastach, Działanie 6.1  Rozwój publicznego transportu zbiorowego  

w miastach”. Wskaźnikiem produktu określonym w ww. umowie jest liczba przygotowanych 

i przyjętych planów zrównoważonej mobilności miejskiej. W związku z powyższym 

koniecznym jest przyjęcie uchwałą Rady Powiatu Aleksandrowskiego Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia do roku 2030  

z perspektywą 2040.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pana Adama Potaczka o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Adam 

Potaczek powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w spawie przyjęcia Planu 

Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia – SUMP dla 

MOFT do roku 2030 (z perspektywą do roku 2040. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/430/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Torunia – SUMP dla MOFT do roku 2030 (z perspektywą do roku 2040. 

 

 

20. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR V/90/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 28 CZERWCA 2019 ROKU  

W SPRAWIE POWOŁANIA RADY SPOŁECZNEJ PRZY SAMODZIELNYM 

PUBLICZNYM ZAKŁADZIE LECZNICZO-OPIEKUŃCZYM W RACIĄŻKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 20 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/90/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z zapisami ustawy 

o działalności leczniczej, uchwałą Nr V/90/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego powołana 

została Rada Społeczna przy SPZLO w Raciążku. Kadencja przedmiotowej Rady upłynie  

17 lipca 2024 roku. Pismem nr WZ.II.9615.21.2024 z dnia 4 marca 2024 roku Wojewoda 

Kujawsko-Pomorski wyznaczył Pana Macieja Włocha na swojego nowego przedstawiciela 

przy Radzie Społecznej. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały  

w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w spawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 
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Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/431/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-

Opiekuńczym w Raciążku. 

 

 

21. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU 

REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA REALIZACJĘ KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ 

ŚRODKI PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2024 ROKU.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 21 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

  

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z przepisami 

ustawy o rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

Rada Powiatu Aleksandrowskiego w formie uchwały określa zadania, na które przeznacza się 

środki finansowe przyznane z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Łącznie Powiat Aleksandrowski na 2024 rok otrzymał środki finansowe  

w kwocie 4.395.515,00 zł, w tym kwotę 2.864.160,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

działalności dwóch warsztatów terapii zajęciowej oraz kwotę 1.321.355,00 zł na realizację 

pozostałych zadań  z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. Poinformowała,  

że ze względu na niewystarczające środki finansowe z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, Powiat Aleksandrowski nie jest w stanie realizować wszystkich 

zadań z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej. Wobec powyższego Pani Starosta 

wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  
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że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/432/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 

 

22. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA WNIOSKU  

TB TELECOM SP. Z O.O. O ZMIANĘ STAWEK ZA ZAJĘCIE PASA 

DROGOWEGO DRÓG POWIATOWYCH. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 22 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku TB Telecom Sp. z o.o.  

o zmianę stawek za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych i powiedział, że w dniu  

8 stycznia 2024 roku do Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynął wniosek TB Telecom Sp. 

z o.o. Przewodniczący przekazał wniosek do Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji celem rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały rady powiatu. Komisja, w dniu 

18 stycznia br., zajęła się rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku i przygotowała projekt 

uchwały rady powiatu. Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o zabranie głosu i przedstawienie uchwały Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że Komisja na posiedzeniu, w dniu 18 stycznia 2024 roku, zapoznała się  

z treścią wniosku oraz zapoznała się ze stanowiskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim zawierającym informacje na temat wyliczeń finansowych 

związanych z zajęciem pasa drogowego dróg powiatowych. Komisja stwierdziła co następuje: 

Rada Powiatu Aleksandrowskiego uchwałą Nr XLIV/410/2023 z dnia 28 września 2023 roku 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, ustaliła 

roczną stawkę w wysokości 20 zł za 1 m2 za umieszczanie obiektów i urządzeń infrastruktury 

telekomunikacyjnej w pasie drogowym (§ 3 ust. 2 uchwały) oraz określiła stawki za zajęcie 

pasa drogowego celem budowy obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej  
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w wysokości 0,20 zł za każdy dzień zajęcia 1m2 pasa drogowego (§ 2 ust. 2 uchwały). 

Komisja, na podstawie informacji przedstawionych przez Dyrektora ZDP w Aleksandrowie 

Kujawskim, stwierdziła, że obniżenie stawek do poziomu proponowanego przez 

Wnioskodawcę spowodowałoby spadek wpływów do budżetu Powiatu z tytułu zajęcia pasa 

drogowego z 30 000 zł do 3 000 zł jednorazowo oraz z tytułu umieszczenia światłowodu  

w drogach powiatowych z 40 000 zł do 6 000 zł rocznie. Komisja stwierdziła również,  

że stawki za zajęcie pasa drogowego oraz za umieszczenie urządzeń telekomunikacyjnych  

w pasie drogowym w powiatach ościennych, to jest powiecie inowrocławskim, powiecie 

lipnowskim i powiecie toruńskim jest taka sama jak w powiecie aleksandrowskim i wynosi 

odpowiednio 0,20 zł/dzień za 1 m2 oraz 20 zł/rok za 1 m2. W powiecie włocławskim 

odpowiednio 0,20 zł/dzień za 1 m2 i 19 zł/rok za 1 m2. Biorąc powyższe pod uwagę Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji negatywnie rozpatruje wniosek TB Telecom Sp. z o.o. o zmianę 

stawek za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych i takie rozwiązanie rekomenduje Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku TB Telecom Sp.  

z o.o. o zmianę stawek za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/433/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie rozpatrzenia wniosku TB Telecom Sp. z o.o. o zmianę stawek za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych. 

 

 

23.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POZOSTAWIENIA BEZ ROZPATRZENIA 

ANONIMOWEJ SKARGI NA DZIAŁALNOŚĆ DYREKTORA POWIATOWEGO 

URZĘDU PRACY W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 23 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowej skargi 

na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

i powiedział, że w dniu 17 stycznia 2024 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła 

anonimowa skarga dotycząca nieprawidłowego funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy. 

Starosta przekazała skargę, zgodnie z właściwością, Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Przewodniczący przekazał skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem podjęcia 

stosownych decyzji i przygotowania projektu uchwały rady powiatu w przedmiotowej 

kwestii. Komisja na posiedzeniu w dniu 30 stycznia br. rozpatrzyła skargę i przygotowała 

projekt uchwały rady powiatu. Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 
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wniosków i Petycji o zabranie głosu i przedstawienie uchwały Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza brak podstaw do rozpatrzenia 

anonimowej skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim. Dodała, że na posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2024 roku zapoznała się z treścią 

skargi, wysłuchała wyjaśnień Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim i przygotowała projekt uchwały rady powiatu. Warunki formalne, jakie powinna 

spełniać skarga w rozumieniu art. 227 Kodeksu postępowania administracyjnego określa 

rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 roku w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków wydane na podstawie art. 226 Kpa. Zgodnie 

z § 8  ust. 1 wyżej wymienionego rozporządzenia, skargi nie zawierające imienia i nazwiska 

(nazwy) oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez rozpoznania. Przepis ten jest 

bezwzględnie obowiązujący. Pozostawienie skargi bez rozpoznania wynika z mocy prawa  

a rozstrzygnięcie podjęte przez radę powiatu jedynie stwierdza tę okoliczność. W związku  

z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła brak podstaw do rozpatrzenia 

przedmiotowej skargi. Jednakże mając na uwadze rzetelne wyjaśnienie kwestii poruszanych 

w skardze Komisja przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w przedmiotowej sprawie.  

W tym celu zapoznała się z pisemnymi oraz ustnymi wyjaśnieniami Dyrektora jednostki.  

Ze złożonych wyjaśnień wynika, iż w 2023 roku w PUP znalazły zatrudnienie cztery osoby: 

stażysta do spraw rozwoju zawodowego – wyłoniony w drodze konkursu, zatrudniony 

wcześniej w jednostce jako pomoc administracyjna; kierowca / pracownik gospodarczy oraz 

dwie osoby na stanowiskach pomocy administracyjnych zatrudnione po stażu w celu 

osiągnięcia efektywności zatrudnienia. Ponadto, dwie osoby uzyskały awans zawodowy. 

Osoby te są wieloletnimi pracownikami Urzędu posiadającymi dużą wiedzę merytoryczną 

oraz doświadczenie, a także odpowiednie wykształcenie. Odnosząc się do zarzutów 

dotyczących zachowania Kierownika Działu Organizacyjnego Dyrektor wyjaśniła, że osoba 

ta zatrudniona jest na przedmiotowym stanowisku od 2007 roku a w ostatnim czasie nie miały 

miejsca żadne skargi na jej zachowanie. Ponadto, Dyrektor wyjaśniła, że w 2023 roku wydała 

zarządzenie, którym wprowadziła procedury przeciwdziałania mobbingowi, nierównemu 

traktowaniu i dyskryminacji w jednostce. Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji nie znalazła podstaw do rozpatrzenia anonimowej skargi na działalność 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 

anonimowej skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  
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Uchwała Nr XLVII/434/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowej skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

24. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POZOSTAWIENIA BEZ ROZPATRZENIA 

PETYCJI DOTYCZĄCEJ REMONTU DROGI POWIATOWEJ NR 2619C 

KONECK-JARANOWO NA ODCINKU ŻABIENIEC-JARANOWO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 24 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji dotyczącej 

remontu drogi powiatowej nr 2619c Koneck-Jaranowo na odcinku Żabieniec-Jaranowo  

i powiedział, że w dniu 29 stycznia 2024 roku do Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęła 

petycja w sprawie remontu drogi powiatowej Nr 2619C Koneck-Jaranowo na odcinku 

Żabieniec-Jaranowo. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał petycję do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem jej rozpoznania i przygotowania projektu uchwały rady powiatu  

w przedmiotowej kwestii. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu  

30 stycznia br. roku zapoznała się z treścią petycji i przygotowała projekt uchwały. Pan 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, wniosków i Petycji o zabranie 

głosu i przedstawienie uchwały Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza konieczność pozostawienia bez 

rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi Nr 2619C Koneck-Jaranowo na odcinku 

Żabieniec-Jaranowo. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 30 stycznia 

2024 roku zapoznała się z treścią petycji. Komisja stwierdziła, że pod petycją złożono  

42 podpisy, składające się z imion i nazwisk podpisujących bez podawania adresów.  

W nagłówku petycji wpisano imię i nazwisko oraz adres jednej z osób podpisujących petycję 

jednak bez wskazania czy osoba ta została wyznaczona przez resztę podmiotów 

podpisujących petycję jako osoba do reprezentacji. Komisja stwierdziła, że ustawa z dnia  

11 lipca 2014 roku o petycjach określa wymogi formalne i sposób wnoszenia petycji. 

Obligatoryjne wymogi formalne petycji określają przepisy art. 4 ust. 2 pkt od 1 do 4 

wskazanej wyżej ustawy.  Przepis ten stanowi, iż petycja powinna zawierać wskazanie 

miejsca zamieszkania albo siedziby podmiotu wnoszącego petycję adresu do korespondencji  

a jeżeli podmiotem wnoszącym petycję jest grupa podmiotów, w petycji należy wskazać 

miejsce zamieszkania lub siedzibę każdego tych podmiotów. Zgodnie z art. 7 ust. 1 cytowanej 

wyżej ustawy brak adresów podmiotów wnoszących petycję stanowi nieusuwalną wadę 

petycji, której skutkiem musi być pozostawienie jej bez rozpatrzenia. Mając powyższe  

na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie znalazła podstaw do rozpatrzenia petycji  

i takie rozwiązanie rekomenduje Radzie Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i oddał 

głos Pani Staroście.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że petycja nie spełnia 

wymogów formalnych petycji, jednakże biorąc pod uwagę, iż stan przedmiotowej drogi jest 

bardzo zły, wręcz tragiczny na odcinku Jaranowo-Żabieniec Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego na jednym z ostatnich posiedzeń postanowił zabezpieczyć w budżecie 

powiatu środki na opracowanie dokumentacji technicznej na remont wspomnianego odcinka  

o długości 3300 metrów. Starosta poinformowała, że w wyniku rozstrzygnięcia przetargu, 
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koszt wykonania dokumentacji wyniesie kwotę 98.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze  

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 

petycji dotyczącej remontu drogi powiatowej nr 2619C Koneck-Jaranowo na odcinku 

Żabieniec-Jaranowo. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/435/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi powiatowej  

nr 2619C Koneck-Jaranowo na odcinku Żabieniec-Jaranowo. 

 

25. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO 

PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY DOMOWEJ I OCHRONY 

OSÓB DOZNAJĄCYCH PRZEMOCY DOMOWEJ NA LATA 2024-2030. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 25 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2030  

i poprosił Panią Starostę o zabranie głosu i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z wejściem  

w życie przepisów zmieniających ustawę o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie  

i niektórych innych ustaw określenie przedmiotu ustawy otrzymuje  brzmienie:  

„o przeciwdziałaniu przemocy domowej”. W wyniku wprowadzonych zmian ustawa określa: 

zadania z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej; zasady postępowania wobec osób 

doznających przemocy domowej; zasady postępowania wobec osób stosujących przemoc 

domową. Powyższa terminologia zobowiązuje do uchylenia uchwały Nr XXII/229/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego  z dnia 31 marca 2021 roku  w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2021-2028 i podjęcia  uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 

2024-2030, który opracowany jest zgodnie z obowiązująca ustawą o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 

2024-2030. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/436/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony 

osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2030. 

 

 

26. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO 

PROGRAMU KOREKCYJNO-EDUKACYJNEGO DLA OSÓB STOSUJĄCYCH 

PRZEMOC DOMOWĄ NA LATA 2024-2030. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 26 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu korekcyjno-

edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową na lata 2024-2030 i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z ustawą 

o przeciwdziałaniu przemocy domowej do zadań z zakresu administracji rządowej 

realizowanych przez powiat, należy w szczególności opracowanie i realizacja programu 

korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową. W związku z powyższym 

wnoszę do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

korekcyjno - edukacyjnego  dla osób stosujących przemoc domową na lata 2024-2030. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  
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i poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową na lata 2024-2030. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/437/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku  

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących 

przemoc domową na lata 2024-2030. 

 

 

27. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XLVI/423/2023 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2023 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2024. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 27 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska poprosiła o przyjęcie uchwały budżetowej 

wraz z wprowadzoną autopoprawką, która przedstawia się następująco:  dochody ogółem 

zwiększenie o kwotę 6.927.962,20 zł w tym: dotacja od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

na kwotę 686.711,00 zł w tym: zwiększenie o kwotę 850.000,00 zł w związku otrzymaniem 

grantu na zadanie Cyberbezpieczny Samorząd - wzmocnienie i podniesienie poziomu 

cyberbezpieczeństwa o który Powiat ubiegał się od kilku miesięcy; zwiększenie o kwotę 

3.828.734,00 zł środków części oświatowej subwencji ogólnej oraz zwiększenie o kwotę 

864.567,00 zł środków części rozwojowej subwencji ogólnej; zwiększenie o kwotę 11,32 zł 

planowanych do uzyskania dochodów z tytułu odsetek od rachunków bankowych powiatu; 

zwiększenie o kwotę 30.008,00 zł z przeznaczaniem na realizację dodatkowych zadań 

oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami 

będącymi obywatelami Ukrainy; zwiększenie o kwotę 11.197,46 zł z tytułu uzyskanego 

odszkodowania przez Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim; zwiększenie  

o kwotę 350.899,42 zł z tytułu uzyskanych dofinansowań związanych z projektami: Erasmus 

+; zwiększenie o kwotę 100,00 zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli 

Ukrainy z przeznaczeniem na bieżącą działalność Zespołu do spraw orzekania  

o niepełnosprawności; zwiększenie o kwotę 457.356,00 zł w związku z otrzymanym 

dofinansowania z przeznaczeniem na realizację projektu Rodzina w centrum Etap I. Starosta 

poinformowała, że po dokonaniu w/w zmian planowane dochody budżetu wyniosą kwotę 

111.280.086,20 zł. Po stronie wydatkowej ogółem zwiększenie o kwotę 7.377.962,20 zł,  
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w tym: zwiększenie o kwotę 6.814,00 zł w planie finansowym DPS w Zakrzewie  

z przeznaczeniem na zakup żywności; zwiększenie o kwotę 546.540,00 zł w planie 

finansowym Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na bieżącą działalność; zwiększenie o kwotę 413.147,00 zł  

w planie finansowych Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku z przeznaczeniem  

na wzrost wynagrodzeń, ZFŚS, Fundusz Pomocy na zadania oświatowe oraz dokształcanie 

nauczycieli; zwiększenie o kwotę 168.189,00 zł w planie finansowym Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na wzrost 

wynagrodzeń, ZFŚS, Fundusz Pomocy na zadania oświatowe oraz dokształcanie nauczycieli; 

zwiększenie o kwotę 467.452,00 zł w planie finansowym Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na bieżącą działalność oraz 

realizację projektu Rodzina w centrum Etap I; zwiększenie o kwotę 36.341,00 zł w planie 

finansowym Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowalnego w Aleksandrowie Kujawskim 

z przeznaczeniem na bieżącą działalność; zwiększenie o kwotę 872.616,00 zł w planie 

finansowym Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń, ZFŚS, Fundusz Pomocy na zadania oświatowe, 

dokształcanie nauczycieli. Również w tej samej szkole zabezpieczono środki  

na zadanie inwestycyjne pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej  

na: przebudowę łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych oraz łazienki na piętrze”  

w kwocie 18.000,00 zł oraz dostawę i montaż garażu z przeznaczeniem na pomieszczenie 

gospodarcze w kwocie 20.000,00 zł. Starosta dodała, że jest to zadanie, które miało zostać 

wykonane w roku poprzednim, jednak Pani Dyrektor tego zadania nie wykonała, w związku  

z czym zaszła konieczność  zabezpieczenia w/w kwoty w tegorocznym budżecie; zwiększenie 

o kwotę 1.157.719,00 zł w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim. Starosta poinformowała, że w związku z rozstrzygnięciami przetargowymi 

dotyczącymi zadań inwestycyjnych koniecznym jest zwiększenie środków na przebudowę 

drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza o kwotę 1.000.000,00 zł oraz zwiększenie o kwotę  127.328,00 zł 

z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek- Dąbrówka  

na odcinku ul. Zamkowej. Ponadto, zabezpieczono również kwotę 72.500,00 zł  

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „Opracowanie dokumentacji na poprawę 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych”. W  budżecie zabezpieczono kwotę 300.00,00 zł, 

jednak zabrakło na wszystkie zaplanowane dokumentacje, w związku z czym zachodzi 

konieczność zwiększenia środków na powyższy cel. Dokonano również zmniejszenia 

środków na zadanie pn. „Modernizacja budynku gospodarczego – stodoły o kwotę 42.109,00 

zł”. Kolejne zwiększenie o kwotę 900.198,46 zł w planie finansowym Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń, ZFŚS, Fundusz 

Pomocy na zadania oświatowe oraz dokształcanie nauczycieli. Jednocześnie dokonano 

zmniejszenia środków na zadanie pn. „budowa kotłowni w Zespole Szkół Nr 1 CKP” o kwotę 

550.000,00 zł; zwiększenie o kwotę 1.416.435,42 zł w planie finansowym Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń, ZFŚS, Fundusz 

Pomocy na zadania oświatowe oraz dokształcanie nauczycieli. Ponadto, w związku  

z przystąpieniem przez szkołę do realizacji dwóch projektów Erasmus+ dokonano 

zwiększenia planu finansowego o kwotę 350.899,42 zł. Poinformowała, że w 2024 roku 

realizowane będą następujące projekty: Erasmus + Program Fundusze Europejskie dla 

Rozwoju Społecznego 2021-2027 współfinansowany z EFSP, Wspólna Europa = Równe 

Szanse kwota 281.872,46 zł, Erasmus+ "My Enviroment Ever Trendy in Green" kwota 

69.026,96 zł. Kolejne zwiększenie o kwotę 1.391.772,32 zł w planie finansowym Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim na wzrost dotacji dla szkół, z tego dla Liceum 
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Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim w kwocie 

620.000,00 zł, Szkoły Technicznej Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego  

w Aleksandrowie Kujawskim w kwocie 453.000,00 zł i ZFŚS w kwocie 29.811,00 zł. 

Ponadto, zabezpieczono dotację dla Gminy Miasta Toruń z przeznaczeniem na opracowanie 

Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia 

SUMP dla MOFT ” na kwotę 10.955,49 zł. W związku otrzymaniem grantu dotyczącym 

zadania Cyberbezpieczny Samorząd zabezpieczono środki w wysokości 850.000,00 zł.  

Po dokonaniu w/w zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 114.416.244,20 zł. Pani 

Starosta poinformowała, że w związku z powyższymi zmianami dokonanymi zwiększeniu 

ulegnie deficyt budżetu o kwotę 450.000,00 zł i wyniesie kwotę 3.136.158,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że cieszy się, iż w końcu znalazły się środki 

finansowe na remont lub utworzenie nowej toalety dla osób niepełnosprawnych w Szkole 

Specjalnej. Niemniej jednak, Pan Radny ubolewa nad tym, że potrzeby są znacznie większe, 

takie jak np. brak przebieralni przy sali gimnastycznej. Dodał, że ma nadzieję,  

iż w przyszłorocznym budżecie znajdą się środki finansowe na poprawę warunków 

funkcjonowania dzieci we wspomnianej Szkole.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w dyskusji. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/438/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę  
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w obradach. 

 

Przerwa od godziny 1433 do godziny 1441. 

 

 

28. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XLVI/424/2023 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2023 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2024-2029. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 28 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024-2029 i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku ze zmianą  

uchwały zmieniającej budżet Powiatu Aleksandrowskiego konieczne jest wprowadzenie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024-2029, 

dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta 

wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały wraz z przedstawioną autopoprawką.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec  braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLVII/439/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 
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29. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 29 – oświadczenia i informacje i powiedział, że art. 65 ust. 13 ustawy o zmianie 

ustawy o szczególnych rozwiązaniach zwianych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych innych ustaw  oraz art. 14 ust. 19 ustawy o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa nakłada 

na Zarząd Powiatu obowiązek przedłożenia, po zakończeniu roku budżetowego, organowi 

stanowiącemu, informację o wykonaniu planu finansowego rachunków, o których mowa  

w wyżej wymienionych przepisach. W związku z tym wraz z materiałami sesyjnymi Państwo 

Radni otrzymali informację, przygotowaną przez Zarząd Powiatu w przedmiotowym zakresie. 

Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionej informacji. Chętnych  

do zabrania głosu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący poinformował, że Rada 

zapoznała się z przedmiotową informacją. Pan Przewodniczący powiedział, że na podstawie 

ustawy o samorządzie powiatowym, starosta składa radzie powiatu sprawozdanie  

z działalności komisji bezpieczeństwa i porządku publicznego za poprzedni rok. W związku  

z powyższym Starosta Aleksandrowski przedłożyła Radzie Powiatu Aleksandrowskiego 

sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 rok. Państwo Radni 

otrzymali sprawozdanie wraz z materiałami sesyjnymi oraz wcześniej w dniu 31 stycznia br. 

Spytał kto chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego sprawozdania. Chętnych  

do zabrania głosu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący poinformował, że Rada 

zapoznała się z przedmiotową informacją. Przewodniczący powiedział, że na podstawie 

ustawy Karta Nauczyciela w terminie do dnia 10 lutego roku kalendarzowego następującego 

po roku, który podlegał analizie, organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu 

terytorialnego sporządza sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez tę jednostkę samorządu terytorialnego, z uwzględnieniem wysokości kwoty różnicy,  

o której mowa w ust. 2, o ile wystąpiła. Następnie organ prowadzący szkołę będący jednostką 

samorządu terytorialnego przedkłada sprawozdanie, o którym mowa powyżej, w terminie  

7 dni od jego sporządzenia, regionalnej izbie obrachunkowej, a także organowi stanowiącemu 

tej jednostki samorządu terytorialnego, dyrektorom szkół prowadzonych przez tę jednostkę 

oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego  

w dniu 18 stycznia br. podjął uchwałę Nr 612/2024 w sprawie sporządzenia sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych  

i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2023 roku  

i przekazał ją, zgodnie z obowiązującymi przepisami, Radzie Powiatu. Państwo Radni 

otrzymali tę informację za pośrednictwem poczty elektronicznej, w dniu 31 stycznia br. oraz 

wraz z materiałami sesyjnymi na dzisiejszą sesję. Spytał kto chciałby zabrać głos w sprawie 

przedstawionego sprawozdania. Chętnych do zabrania głosu nie było, w związku  

z powyższym Przewodniczący poinformował, że Rada zapoznała się z sprawozdaniem 

przedstawionym przez Zarząd Powiatu. Przewodniczący poprosił Panią Edytę Stefaniak-

Mansour Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu  

i przedstawienie sprawozdania z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że w okresie miedzy XLVI a XLVII sesją Rady Powiatu, Komisji Skarg odbyła 

dwa posiedzenia w dniach 18 i 30 stycznia br. Na posiedzeniu w dniu 18 stycznia br. Komisja 

rozpatrywała wniosek TB Telecom Sp. z o.o. o zmianę stawek za zajęcie pasa drogowego 

dróg powiatowych. Na posiedzeniu w dniu 30 stycznia br. Komisja rozpatrywała anonimową 
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skargę na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim oraz petycję 

mieszkańców o remont drogi powiatowej na odcinku Żabieniec-Jaranowo. Komisja podjęła 

łącznie 3 uchwały oraz 3 projekty uchwał Rady Powiatu. Wszystkie omawiane przez Komisję 

sprawy rozstrzygnięte zostały na dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypomniał Państwu 

Radnym, że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenie majątkowe za rok poprzedni. 

Oświadczenie składane jest w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach wraz z dwoma 

kopiami zeznania rocznego PIT. Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos i złożyć oświadczenie 

czy też przekazać informację.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski przedłożył Przewodniczącemu Rady pismo zawierające 

pytania do Pani Starosty, które wcześniej zadał.  

 

Prezes Szpitala Pana Mariusz Trojanowski ad vocem wcześniejszej wypowiedzi Radnego 

Pana Konstantego Grzegórskiego powiedział, że pewne informacje, które przekazał Pan 

Radny nie są prawdziwe. Powiedział, że nie zawsze to, co wygłasza radny jest prawdą. Pan 

Radny wyraził swój pogląd do którego ma prawo, dlatego Pan Prezes nie chce się do tego 

odnosić. Natomiast co do faktów odnieść się musi. Pan Radny zadając pytania stawiał 

również tezy, które miały na celu deprecjonowanie działań i osoby Pana Prezesa, 

pracowników Szpitala, Zarządu Powiatu, Starosty a także Radnych. Pan Radny mówił  

o jakimś braku nadzoru, o nieprzemyślanych decyzjach. Pan Prezes powiedział, że rezonans 

magnetyczny w Aleksandrowie Kujawskim jest najnowocześniejszym urządzeniem tego typu  

w Polsce. Rezonans typu otwartego w naszym województwie jest tylko w Bydgoszczy. 

Badania wykonywane są odpłatnie, przez całą dobę. Trudno jest się tam dostać matkom  

z dziećmi, osobom z tatuażami i z wszczepieniami, a także osobom otyłym. Nie było takiego 

urządzenia w województwie kujawsko-pomorskim, z którego można było korzystać  

w ramach NFZ, a teraz jest w Aleksandrowie Kujawskim. Dodał, że w medycynie nie  

ma takiego czegoś jak kombajn, ponieważ zdrowie człowieka, to co innego niż prace polowe. 

Nie wymyślono jeszcze takich urządzeń, które miałyby wielorakie zastosowanie. Powiedział, 

że Pan Radny pytał dlaczego przedmiotowym urządzeniem nie można wykonać badania 

brzucha i miednicy, otóż jest to urządzenie celowane, co oznacza, że jest urządzenie dla osób 

bariatrycznych (otyłych), osób z klaustrofobią, osób z tatuażami, osób z implantami, osób  

z protezami, dla dzieci, a także dla osób z chorobami psychicznymi. Z urządzenia korzystają 

pacjenci z całej Polski, a badania odbywają się cały czas. Pan Prezes powiedział, że rezonans 

działa bardzo dobrze, z czego zadowoleni są zarówno pacjenci jak i lekarze. Powiedział,  

że drugi rezonans znajduje się w Przychodni Rodzinnej, jednak jest to urządzenie typu 

zamkniętego. W związku z tym, że na terenie Powiatu jest już jedno urządzenie typu 

zamkniętego podjęto decyzję o zakupie urządzenia typu otwartego w celu zabezpieczenia 

potrzeb wszystkich mieszańców. Dodał, że nabycie rezonansu typu zamkniętego byłoby 

wielce nieprzemyślaną decyzją. Decyzja wpłynęłaby jedynie na zmniejszenie kolejek, które  

w tym momencie są płynnie rozładowywane. Powiedział, że Wojewoda Kujawsko-Pomorski 

wydał decyzję o umieszczeniu przedmiotowego urządzenia w Szpitalu, ponieważ NFZ nie 

posiada drugiego takiego urządzenia w województwie. Dodał, że Szpital mógł kupić dużo 

większy aparat, tylko pytanie po co. Spytał czy tylko po to, by stworzyć konkurencję dla 

przychodni Rodzinnej. Redaktor nazwał to urządzenie „takie ferrari” i miał do tego prawo. 

Prezes powiedział, że są to słowa redakcji, a nie jego. Powiedział, że nie określa rezonansu  

w w/w sposób. Powiedział, że trzeba być dumnym z tego, że ani Szpital ani Powiat nie wydali 

na ten cel ani złotówki, ponieważ zostało ono sfinansowane ze środków unijnych przez Urząd 

Marszałkowski. Poinformował ponadto, że jako Prezes Szpitala nie posiada żadnych 
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kierowców, ponieważ nie ma takiego stanowisk jak „kierowca pana prezesa”. Powiedział,  

że w Szpitalu nie ma takiego stanowiska jak „kierowca pana prezesa”. Pan Prezes oświadczył 

również, że nie otrzymał żadnej nagrody. Powiedział, że nie wie dlaczego rodzą się takie 

informacje, być może są one wyrazem populizmu lub wyrazem emocji. Powiedział, że gdyby 

Pan Radny zapoznał się z ustawą, to wiedziałby, że prezesi spółek nie mogą otrzymywać 

żadnych nagród, ponieważ jest to niedopuszczalne. Prezesi mogą otrzymywać tylko 

wynagrodzenie. Powiedział również, że nie twierdzi, iż Szpital funkcjonuje źle pod względem 

ekonomicznym, a nagrody sa przyznawane jest niedozwolone, a także zakrawa na wyraz 

populizmu wyborczego. Dodał, że takie sytuacje nie występują. Powiedział, że zdziwiony jest 

tym, iż dyskusja nie toczyła się w roku 2021, kiedy to Szpital wypracował rekordowy zysk  

w kwocie 11.000.000,00 zł. Nigdy w historii Szpitala nie było takich sytuacji. Dodał,  

że w roku poprzednim Szpital również wypracował zysk w kwocie 500.000,00 zł. Pan Prezes 

powiedział, że należy zrozumieć, iż Szpital nie jest od zarabiania pieniędzy. Często 

podejmowane są decyzje, w których życie i zdrowie są ważniejsze. By szpital przynosił zysk 

powinny być świadczone tylko te usługi, które przynoszą taki zysk mogą przynieść. Dodał,  

że spółki nie są od zarabiania pieniędzy i można to zweryfikować poprzez zapoznanie się  

z przepisami. Niemniej jednak dobrze by było, gdyby wynik ekonomiczny szedł w parze  

z wykonaniem zadań, ale ani Zarząd Powiatu ani Rada Powiatu nie są za to odpowiedzialni, 

ponieważ zależy to od wyceny produktu. Pan Prezes powiedział, że w szpitalu funkcjonują 

najbardziej potrzebne oddziały – interna chirurgia ogólna. Są to oddziały najniżej wyceniane, 

natomiast korzysta z nich najwięcej pacjentów. Od lat trwają rozmowy dotyczące 

przedmiotowego problemu.  Rząd zagwarantował ogromne podwyżki w ochronie zdrowia, 

które zostaną wprowadzone ponownie w licu. Niestety, nie zagwarantował środków 

finansowych na te podwyżki. Powiedział, że nie odniesie się do sytuacji finansowej Szpitala, 

ponieważ Rada Powiatu wyraziła dziś swój pogląd. Niemniej jednak, chciałby aby  

do mieszkańców Powiatu dotarła informacja, że w ostatnich latach w Szpitalu 

przeprowadzono inwestycje na łączną kwotę 94.100.000,00 zł z czego wkład własny Szpitala 

wyniósł kwotę 20.000.000,00 zł, natomiast wkład Rady Powiatu wyniósł kwotę 

12.000.000,00 zł. Środki które pozyskał Pan Prezes wyniosły kwotę blisko 74.000.000,00 zł. 

Powiedział, że Szpital wyposażony został w znakomity oddział intensywnej terapii, wspaniały 

i doskonale przygotowany oddział chirurgiczny, oddział rehabilitacyjny, sterylizatornię, 

oddział przyjęć z prawdziwego zdarzenia, rezonans magnetyczny, całe wyposażenie związane 

z RTG, radiologią, nowy tomograf komputerowy (64 rzędy). Spytał czy ktokolwiek słyszał, 

by Pan Prezes zwracał się do Rady Powiatu o wsparcie w w/w inwestycjach. Powiedział,  

że wszystkie pieniądze zostały pozyskane przez Szpital i przez tego Prezesa, który właśnie 

stoi przed Panem Radnym. Pan Prezes podziękował Radzie Powiatu, Pani Staroście, 

Zarządowi Powiatu, a także całej załodze Powiatowego Szpitala za pomoc w realizacji w/w 

inwestycji. Dodał, że w walce z COVID-19 brał udział nie tyko sanepid ale również Szpital, 

który był na pierwszej linii ognia, gdzie występowało zagrożenie życia i zdrowia. Powiedział, 

że przy skrajnie negatywnych ocenach, które nie wiadomo skąd się biorą warto powiedzieć 

również o tych dobrych rzeczach. Powiedział, że jako Prezes Szpitala zobowiązany jest  

do bronienia dobrego imienia Szpitala. Zapewnił, że  Szpital rozwija się i funkcjonuje dobrze. 

Poinformował, że częściowo został już zakończony remont oddziału internistycznego. 

Poinformował, że pozyskał  ale pozyskał dodatkowe środki na remont pozostałej części tegoż 

oddziału. Pan Prezes dodał, że w obecnych czasach medycyna bez inwestycji nie jest w stanie 

istnieć. Po 2-3 latach urządzenia są nieadekwatne do sposobów leczenia, w związku z czym 

zachodzi konieczność nieustannego inwestowania w ochronę zdrowia. Powiedział, że jeśli 

NFZ nie płaci za leczenie pacjentów tak jak powinien to problem ten powinien zostać 

rozwiązany przez Rząd, Ministra Zdrowia, NFZ oraz Agencję Oceny Technologii Medycznej. 

Wyżej wymienione instytucje odpowiadają za wycenę świadczeń i dają takie środki jakie 
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uważają za stosowane, nie wykonując przez to tego, do czego się zobowiązali. Powiedział,  

że przy ostatnich podwyżkach dla pracowników służby zdrowia AOTM oraz Minister 

Zdrowia zobowiązali się do przekazania wszystkim podmiotom medycznym, (szpitalom) 

środków finansowych, które miały pokryć inflację (inflacja wyniosła 17%), podwyżki 

wynagrodzeń (podwyżki wyniosły blisko 15%), na koszty energii (wzrost wyniósł prawie 

100%), na leki oraz inne czynniki (wzrost o prawie 20%). W rzeczywistości Szpital otrzymał 

jedynie 18% z 70%, które powinny być przekazane. Pomimo tego w chwili obecnej nie 

występuje, żadne zagrożenie dla Szpitala. Dodał, że jeśli wszystko pójdzie zgodnie planem,  

to w przyszłości Szpital będą czekały nowe inwestycje, takie jak m.in. rozbudowa ZOL-u, 

oddziału psychiatrycznego oraz specjalistki. Aktualnie, Szpital dysponuje tylko 30 miejscami 

w ZOL-u oraz 30 miejscami na oddziale psychiatrycznym, natomiast kolejki są bardzo duże. 

Prezes powiedział, że od momentu kiedy objął stanowisko prezesa, szpital zrobił ogromny 

krok w przyszłość. Dodał, że gdy w 2011 roku obejmował tę funkcję, na oddziale 

wewnętrznym łóżka powiązane były na sznurówki od butów, nie było nic. Za kadencji 

Starosty Pana Dariusza Wochny, Minister Zdrowia wydał rozporządzenie nakazujące 

doprowadzenie szpitali do pewnych standardów. W związku z czym przystąpiono  

do realizacji zadań. Wykonano m.in. bardzo kosztowną modernizację bloku operacyjnego. 

Dodał, że w ostatnich latach Szpital przeszedł metamorfozę, przy niewielkim udziale środków 

finansowych Powiatu. Zdaniem Pana Prezesa, działania te są wynikiem odpowiedzialnej  

i konsekwentnej działalności Zarządu Powiatu. Dodał, że uczestniczył wielokrotnie  

w posiedzeniach Komisji Finansowo-Budżetowej oraz innych pozostałych Komisji Rady,  

a także odpowiadał na wszystkie pytania, w związku z czym Państwo Radni otrzymywali 

zawsze odpowiedzi. Pan Prezes powiedział, że Szpital w Aleksandrowie Kujawskim jest 

jedną z pereł i wszyscy powinni być z tego dumni. Natomiast w kwestii udzielania informacji 

Radnym powiedział, że każdy Radny, w każdej chwili może otrzymać od niego informację 

takiej jakiej oczekuje.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił, by wypowiedź 

Radnego Pana Konstantego Grzegórskiego była oświadczeniem.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że być może Pan Prezes ocenia zadane 

pytania jako złośliwe, populistyczne lub przedwyborcze i ma takie prawo. Dodał,  

że w okresie przedwyborczym, spotyka się z mieszkańcami i słyszy od nich, że nie  

są usatysfakcjonowani tym, iż jest tyle milionów oszczędności, a matki z dziećmi nie mogą 

korzystać z leczenia, ponieważ w szpitalu nie ma oddziału dziecięcego, ginekologicznego 

oraz porodówki. Powiedział, że jeśli powie tym mieszkańców, że nie ma tych oddziałów, 

ponieważ w planach jest rozbudowa oddziału psychiatrycznego to dostanie po uszach. 

Powiedział, że jeśli jest tak wspaniale jak twierdzi Pan Prezes (wspaniale, 

najnowocześniejszy sprzęt w Polsce, tyle pieniędzy), to dlaczego Pan Prezes wstydził się 

przedstawić sprawozdania na koniec kadencji, tak jak to uczynili pozostali kierownicy 

jednostek. Gdyby Pan Prezes przedstawiał sprawozdanie, to nie pojawiłyby się te wszystkie 

pytania i uniknięto by zgrzytu. Te pytania nie pochodzą w 100% od Pana Radnego, ale 

również pochodzą od wyborców. Być może Pan radny został ocieniony jak złośliwy lub 

nierozumiejący tematu, jednak nie byłoby tej dyskusji, gdyby Pan Prezes przedstawił 

sprawozdanie. Gdyby ta „perełeczka” ujęta została w sprawozdaniu, to nie byłoby tych 

perturbacji, skoro chcą zrobić Pana Radnego złośliwym lub nierozumiejącym problemu. 

Dodał, że mimo tak wielu dotacji na łączną kwotę 94.000.000,00 zł dzieci często rodzą się 

pod bramą Szpitala lub w Toruniu na moście.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Pana Prezesa  
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o niedyskutowanie nad tym, co Panowie nawzajem oświadczają. Poprosił o przedstawienie 

oświadczenia.  

 

Prezes Szpitala Pana Mariusz Trojanowski powiedział, że oświadcza, iż dzieci mają się 

gdzie rodzić i są w pełni zabezpieczone, natomiast w kwestii kobiet wyjaśnił, że tylko w dniu 

dzisiejszym wykonano 9 zabiegów ginekologicznych. Powiedział, że ginekologia jednego 

dnia cały czas funkcjonuje oraz, że rozważane jest przywrócenie stałego oddziału 

ginekologicznego. Prezes powiedział, że ostatnich rozmowach w Ministerstwie Zdrowia,  

w których często uczestniczy ze względu na pełnienie funkcji ogólnopolskiej nie  

ma możliwości przywrócenia oddziałów położniczych ze względu na zbyt niską ilość 

porodów. Na oddziale odbywał się średnio jeden poród dziennie, natomiast, by utrzymać 

oddział konieczne jest zatrudnienie 6 lekarzy, 25 pielęgniarek plus położnych oraz 20 osób 

personelu. Spytał kto to utrzyma. Dodał, że jeśli Rada Powiatu zdecyduje się taki oddział 

utrzymać, to Pan Prezes nie widzi żadnego problemu w jego utworzeniu. Natomiast,  

w kwestii oddziału pediatrycznego powiedział, że jest całym duchem za tym, by taki oddział 

działał w naszym Szpitalu. Na chwilę obecną podstawowym problemem jest brak kadry, 

jednak Pan Prezes uważa, że za jakiś czas pojawią się nowi lekarze. Powiedział, że rozumie 

mieszkańców do których odwołuje się Pan Radny, ponieważ nie znają oni tych głębokich 

problemów. Powiedział, że uważa, iż oddział dziecięcy powinien być jak najszybciej 

przywrócony. Zaznaczył, że decyzja o wygaszeniu oddziału nie była decyzją Prezesa Szpitala 

i Rady Powiatu. Decyzja, która została podjęta dotyczyła oddziału położniczego, przy 

założeniu, ze ginekologia powróci. Natomiast oddział pediatryczny pierwotnie nie został 

zlikwidowany, a jedynie zawieszony w wyniku czego lekarze nie chcieli przyjść  

do Aleksandrowa Kujawskiego z różnych powodów m.in. ze względu na to, że ci młodzi 

lekarze podwyższyli kwalifikacje i znaleźli zatrudnienie w ośrodkach o wyższych 

preferencjach. Wobec powyższego oddział zaprzestał swojej działalności. Powiedział,  

że to nie Prezes nie chce w/w oddziału a wręcz odwrotnie i takie są fakty. Powiedział, że jeśli 

znajdzie załogę (co najmniej 4 lekarzy), to natychmiast uruchomi oddział dziecięcy.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że bardzo dobrze, iż Pan Prezes się 

wypowiedział, ponieważ zapewne Panu Rademu chodziło o to, by odpowiedział na pytania  

i rozwiał wątpliwości. Powiedziała, że zawsze na sesji podkreślała, iż dzięki pozyskaniu 

środków finansowych przez Pana Prezesa Szpital się bardzo zmienił. Dodała, że pamięta 

wygląd Szpitala sprzed lat i niema on porównania z tym jak wygląda obecnie. Powiedziała,  

że nie jest ekonomistą, dlatego martwi go zadłużenie Szpitala, które z czasem może narastać  

i grozić upadkiem, stąd te pytania. W kwestii rezonansu magnetycznego Pani Radna 

powiedziała, że oba urządzenia się uzupełniają, ponieważ Szpital kieruje pacjentów  

do Przychodni, a Przychodnia kieruje pacjentów do Szpitala, a więc nie ma problemu. 

 

Prezes Szpitala Pana Mariusz Trojanowski w kwestii sprawozdania o którym wspomniał 

Pan Radny powiedział, że Szpital nie przedstawił teraz sprawozdania, ponieważ przedstawia 

je w terminie do dnia 30 czerwca br. Dodał, że pozostałe jednostki przygotowują 

sprawozdania w innych terminach. Powiedział ponadto, że Szpital ma czas do 31 marca br.  

na sporządzenie bilansu. Dodał, że do chwili obecnej nie spłynęły wszystkie informacje. 

Powiedział, że nie rozumie dlaczego Pan Radny domaga się sprawozdania, skoro z żadnych 

przepisów nie wynika, że szpital miały takie sprawozdanie przygotować teraz. Dodał,  

że również nie wnioskowała o to Rada Powiatu. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że ma jedno pytanie.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że nie ma pytań, 

są tylko oświadczenia i informacje. Poprosił, by było to ostatnie oświadczenie w tym temacie.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że Pan Prezes sprawozdanie mógł 

przygotować przejściowo na koniec marca, a potem na koniec czerwca i nie byłoby żadnych 

problemów. Sprawozdanie byłoby przedstawione na koniec kadencji. Radni obecnej kadencji  

ze sprawozdaniem, które zostanie przygotowane na koniec czerwca będą mogli zapoznać się 

tylko z prasy. Radni troszczyli się o Szpital przez ostatnie 5 lat, dlatego na koniec chcieliby 

wiedzieć jak przedstawia się stan rzeczy. Pan radny podziękował służbie lekarskiej  

i wszystkim za troskę. Dodał, że jego dociekliwość nie wynika to szukania dziury w całym 

lecz z troski o szpital, jego rozwój, kadrę i bezpieczeństwo szeroko pojęte.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour poprosiła Pana Prezesa, by miał na względzie 

przywrócenie oddziału pediatrycznego, ponieważ zdarzają się sytuacje, że dzieci trafiają  

do nocnej opieki, a potem do toruńskiego szpitala. Dodała, że byłoby zasadne utworzenie 

chociażby małego oddziału dziecięcego. Powiedziała, że w przyszłości powinna to być 

priorytetowa sprawa dla Powiatu. 

 

Prezes Szpitala Pana Mariusz Trojanowski powiedział, że jest otwarty na propozycje.  

 

Radny Pan Sławomir Michalak powiedział, że dzisiejsza sesja Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego jest ostatnią sesją przed zbliżającymi się wyborami samorządowymi.  

W imieniu Członków Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości podziękował  

za dotychczasową współpracę. Mijająca kadencja była wymagająca i trudna, ponieważ 

dotknęła nas pandemia koronawirusa, szalejąca inflacja, wojna w Ukrainie oraz wszystkie 

inne problemy z tym związane. Przez ostatnie 5 lat nasz Powiat rozwijał się szybko 

dynamicznie, głównie dzięki pozyskanym środkom rządowym m.in. na inwestycje drogowe  

z programu Polski Ład oraz Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych. Pan Radny podziękował 

parlamentarzystom Prawa i Sprawiedliwości, a szczególności Panu Józefowi Łyczakowi, 

który przychylił się do pozyskania w/w środków. Pan Radny przypomniał, że przez ostatnie  

5 lat udało się wyremontować ponad 37 kilometrów dróg powiatowych za łączną kwotę 

ponad 47.000.000,00 zł. Dodał, że Powiat Aleksandrowski jeszcze nigdy w historii nie 

zrealizował tak wielu inwestycji ile udało się zrealizować w ciągu tej kadencji. Mamy 

rekordowy budżet i zdaniem Pana Radnego jest to powód do dumy i jeszcze większej 

mobilizacji w nadchodzącej kadencji. Podziękował Członkom Klubu Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości, pozostałym Radym, Pani Staroście, Zarządowi Powiatu, Panu 

Skarbnikowi, a także Panu Adamowi Potaczkowi – byłemu Wicestaroście 

Aleksandrowskiemu, który pełnił tę funkcję przez 4 lata pełniąc nadzór nad budową dróg   

za zaangażowanie i dobrą współpracę na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego. Pan Radny 

złożył również życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour oświadczył, że nikt z obecnych na pewno nie neguje pracy, 

wysiłku oraz pozyskania tak dużych środków w ostatnich latach przez Pana Prezesa. Dodał, 

że nigdy wcześniej tak się nie zdarzyło, niemniej jednak ma prawo nie zgadzać się z polityką 

szpitala i kierunkiem w jakim podąża. Pan Radny powiedział, że ma nadzieję, iż w następnej 

kadencji będzie więcej konsultacji ze specjalistami. Stwierdził, że przyszłość Powiatu zależy 

od przyszłości Szpitala. Dodał, że wszystkim zależy na tym, by Szpital funkcjonował dobrze  

i nie odnotowywał start. Szpital mógłby również odnotowywać małe zyski, pomimo tego,  

że Pan Prezes uważa, iż rolą Szpitala nie jest zarabianie pieniędzy. Powiedział, że lepiej 

zarabiać niż tracić lub zostawiać w rezerwie. 
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Radny Pan Maciej Włoch powiedział, że na dzisiejszej sesji padło wiele słów dotyczących 

zdrowia, dlatego w imieniu Członków Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej złożył 

życzenia z okazji zbliżających się Świat Wielkanocnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby złożyć oświadczenie bądź informację. Nikt więcej nie zgłosił chęci złożenia 

oświadczenia lub informacji, w związku z powyższym Pan Przewodniczący przeszedł  

do procedowania kolejnego punktu.  

 

 

30.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XLVII SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że być może  

ta sesja jest już ostatnią sesją w tej kadencji, a więc możliwe, że już po raz ostatni prowadził 

sesję Rady Powiatu. Pan Przewodniczący podziękował Państwu Radnym za zaufanie oraz  

za powierzenie Mu tej funkcji. Powiedział, że pełnienie funkcji Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego było dla Niego zaszczytem, przyjemnością, a także jak się dziś 

okazało również wyzwaniem. Powiedział, że nie będzie mówił o zrealizowanych 

inwestycjach w tej kadencji, ponieważ można by było mówić o tym długo, a nie o to chodzi. 

Podziękował Pani Staroście, całemu Zarządowi Powiatu, Pracownikom Starostwa 

Powiatowego, Kierownikom jednostek organizacyjnych, służb, inspekcji i straży wraz  

z pracownikami. Dodał, że pełnienie tej zaszczytnej funkcji było dla niego przyjemnością  

i zaszczytem. Pan Przewodniczący złożył także życzenia z okazji nadchodzących Świąt 

Wielkanocnych.  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął XLVII sesję 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Zamknięcie obrad XLVII sesji nastąpiło o godzinie 1530. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

20 marca 2024 roku. 

2. Porządek obrad XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

3. Wniosek Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 marca 2024 roku  

o wprowadzenie do porządku obrad XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

siedmiu projektów uchwał oraz informacja o przekazaniu informacji oraz uchwał 

Zarządu Powiatu.  

4. Wniosek Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 22 marca 2024 roku  

o wprowadzenie do porządku obrad XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

czterech projektów uchwał.   

5. Pismo Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 roku w sprawie 

wprowadzenia autopoprawek do dwóch projektów uchwał.  

6. Email z dnia 20 marca 2024 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania XLVII sesji 

Rady Powiatu.  

7. Email z dnia 20 marca 2024 roku w sprawie zwołania XLVII sesji Rady Powiatu 

skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji  

i straży.  
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8. Email z dnia 20 marca 2024 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia o zwołaniu  

XLVII  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego.  

9. Email z dnia 20 marca 2024 roku w sprawie zwołania XLVII sesji Rady Powiatu 

skierowany do Redaktora Naczelnego Wydawnictwa Kujawy Pana Sławomira 

Białowąsa. 

10. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLVII sesję Rady Powiatu. 

11. Email z dnia 22 marca 2024 roku skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego 

w sprawie przekazania wniosku Zarządu Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji czterech projektów uchwał oraz uzupełnienia z prac Zarządu. 

12. Lista obecności Radnych na XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

13. Lista obecności gości na XLVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

14. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XLVI a XLVII sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

15. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu  z działalności za okres między XLVI  

a XLVII sesją Rady Powiatu z dnia 22 marca 2024 roku. 

16. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu  z działalności za okres między XLVI  

a XLVII sesją Rady Powiatu z dnia 26 marca 2024 roku. 

17. Pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z dnia 11 stycznia 2024 roku w sprawie 

przekazania sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji za 2023 rok. 

18. Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

19. Pismo Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej z dnia 11 stycznia 2024 roku 

w sprawie przekazania sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

21. Pismo Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 11 stycznia 

2024 roku w sprawie przekazania sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok. 

22. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

23. Pismo Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej z dnia 11 stycznia 2024 roku  

w sprawie przekazania sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok. 

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

25. Pismo Przewodniczącego Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 

11 stycznia 2024 roku w sprawie przekazania sprawozdania z działalności Komisji  

za 2023 rok. 

26. Sprawozdanie z działalności Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego za 2023 rok. 

27. Pismo Komendanta Powiatowego Policji z dnia 19 lutego 2024 r. w sprawie 

przekazania informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta 

Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2023 roku.  

28. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Aleksandrowie Kujawskim w 2023 roku.  

29. Pismo Powiatowego Lekarza Weterynarii z dnia 19 lutego 2024 r. w sprawie 

przekazania informacji o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu aleksandrowskiego  

w roku 2023. 
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30. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim  

o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie powiatu aleksandrowskiego w roku 2023. 

31. Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

15 lutego 2024 roku w sprawie przekazania informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków  

na lokalnym rynku pracy w 2022 roku. 

32. Informacja o stanie bezrobocia, stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz 

łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2023 roku. 

33. Pismo Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 20 lutego 2024 roku w sprawie przekazania informacji o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu aleksandrowskiego za rok 2023. 

34. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu aleksandrowskiego za rok 

2023. 

35. Pismo Komendanta Państwowe Powiatowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 15 lutego w sprawie przekazania oceny stanu bezpieczeństwa 

publicznego w zakresie  ochrony przeciwpożarowej za rok 2023. 

36. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w zakresie  ochrony przeciwpożarowej za rok 

2023. 

37. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 19 lutego 2024 roku w sprawie przekazania sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

za rok 2023/ 

38. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2023. 

39. Pismo Dyrektora SPZLO w Raciążku w sprawie przekazania sprawozdania  

z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku za 2023 rok. 

40. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku za 2023 rok. 

41. Uchwała nr 631/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 11 marca 2024 r.  

w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2023 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

Opiekuńczego w Raciążku. 

42. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania w zakresie prowadzenia powiatowej 

biblioteki publicznej. 

43. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania w zakresie prowadzenia 

powiatowej biblioteki publicznej. 

44. Uchwała Nr XLVII/426/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania  

w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 

45. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2024-2026. 

46. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2024-2026. 

47. Uchwała Nr XLVII/427/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej  
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w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2024-2026. 

48. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie podwyższenia wysokości 

wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy 

dziecka. 

49. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 

prowadzących rodzinne domy dziecka. 

50. Uchwała Nr XLVII/428/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych 

zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy dziecka. 

51. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

52. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie  

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

53. Uchwała Nr XLVII/429/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

54. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia Planu 

Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia – SUMP 

dla MOFT do roku 2030 (z perspektywą do roku 2040). 

55. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Torunia – SUMP dla MOFT do roku 2030 (z perspektywą do roku 2040). 

56. Uchwała Nr XLVII/430/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Torunia – SUMP dla MOFT do roku 2030 (z perspektywą do roku 

2040). 

57. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym  

w Raciążku. 

58. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-

Opiekuńczym w Raciążku. 

59. Uchwała Nr XLVII/431/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

60. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację 

których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

61. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

62. Uchwała Nr XLVII/432/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
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niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

63. Wniosek TB Telecom Sp. z o.o. o zmianę stawek za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych. 

64. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie rozpatrzenia wniosku TB 

Telecom Sp. z o.o. o zmianę stawek za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

65. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

rozpatrzenia wniosku TB Telecom Sp. z o.o. o zmianę stawek za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych. 

66. Uchwała Nr XLVII/433/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie rozpatrzenia wniosku TB Telecom Sp. z o.o. o zmianę stawek za zajęcie 

pasa drogowego dróg powiatowych. 

67. Anonimowa skarga na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

68. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

69. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

70. Uchwała Nr XLVII/434/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

71. Petycja w sprawie remontu drogi powiatowej nr 2619C Koneck -Jaranowo na odcinku 

Żabieniec-Jaranowo.  

72. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie pozostawienia bez 

rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi powiatowej nr 2619C Koneck -Jaranowo 

na odcinku Żabieniec-Jaranowo. 

73. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie  

pozostawienia bez rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi powiatowej  

nr 2619C Koneck -Jaranowo na odcinku Żabieniec-Jaranowo. 

74. Uchwała Nr XLVII/435/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi 

powiatowej nr 2619C Koneck -Jaranowo na odcinku Żabieniec-Jaranowo. 

75. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy 

domowej na lata 2024-2030. 

76. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie  

przyjęcia Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej na lata 2024-2030. 

77. Uchwała Nr XLVII/436/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej 

i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2030. 

78. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową na lata 

2024-2030. 

79. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie  

przyjęcia Powiatowego programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących 

przemoc domową na lata 2024-2030. 

80. Uchwała Nr XLVII/437/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 
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roku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób 

stosujących przemoc domową na lata 2024-2030. 

81. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

82. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej 

uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

83. Uchwała Nr XLVII/438/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku zmieniająca uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

na rok 2024. 

84. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2024-2029. 

85. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej  

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2024-2029. 

86. Uchwała Nr XLVII/439/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 

roku zmieniająca uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 

87. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2023 rok. 

88. Pismo Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2024 roku przekazujące 

informację o wykonaniu Planu finansowego ze środków z Funduszu Pomocy dla 

obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 2023 r. oraz Planu 

finansowego środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2023 r. 

89. Informacja Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2024 r.  

o wykonaniu Planu finansowego ze środków z Funduszu Pomocy dla obywateli 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 2023 r. oraz Planu finansowego środków 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2023 r. 

90. Uchwała nr 612/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 18 stycznia 2024 r.  

w sprawie sporządzenia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowany i dyplomowanych a szkołach prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski w 2023 roku.  

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska ........................................... 

 

Protokół XLVII sesji sporządzająca podpisała dnia 15 kwietnia 2024 roku. 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

      Arkadiusz Świątkowski 


